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20150326-MvS-Meersen 
 
26 maar 2015, Meersen 
Martijn van Staveren 
 
 
Heel hartelijk welkom allemaal. De vorige keer was ik ook aan het stoeien met dit apparaat. Ik ga het proberen, als 
het niet goed is dan pak ik die andere. Ben ik zo goed verstaanbaar? 
Nou welkom, ik ben Martijn van Staveren. Deel 2 van de lezingenserie is werkelijkheid en ik heb daar een 
vlindertje neergezet als symbool van het punt waar we met elkaar op dit moment op planeet aarde zijn 
aanbeland, al een tijd eigenlijk. 
Mag ik vragen wie er nog niet eerder bij een lezing aanwezig is geweest? Veel mensen nog. Fijn dat jullie er ook 
zijn want het is niet nodig om de hele lezingenserie perse in 4 delen te zien, dat kan prima los alhoewel er wel een 
lijn in zit. 
Ik zal me nog even kort voorstellen. Ik ben Martijn van Staveren, 41 jaar fysiek en ik ben mijn hele leven al bezig 
met het thema “buitenaards en interdimensionale contacten”. 
Ik ben geboren op een manier die gewoon heel menselijk is, alleen de ervaringen die ik daarbij heb zijn naar mijn 
mening de originele geboorte ervaringen zoals er geboren wordt. Dus ik kwam in mijn lichaam en vrijwel direct 
begon er een heel groot evenement waar ik heel veel verschillende beschavingen in ontmoette. Ja en dat loopt 
eigenlijk door tot op de dag van vandaag en ik wil het graag met jullie delen. Simpelweg omdat ik het de moeite 
waard vind dat zaken die achter gehouden worden op deze planeet waar uiteindelijk al heel veel over gesproken 
wordt, maar dat het vanuit persoonlijke ervaring ook besproken wordt. Dat het niet alleen internet is maar dat je 
ook gewoon naar iemand kunt luisteren die het zelf meemaakt. 
En waarom vind ik dit belangrijk, niet om mijn verhaal nee, maar om de emoties en de gevoelens die daar van 
oorsprong bij horen, die wij zijn in werkelijkheid, dat die geactiveerd worden en dan wel vanuit je eigen database. 
Dus niet van mij. Dat kan ook niet, wat je gaat voelen is altijd op basis van jezelf. 
 
In deel 1 heb ik het één en ander verteld over mijn ervaringen en ik ben daar lekker direct met de deur in huis 
gevallen, wat heel veel mensen ook wel eng hebben gevonden en dat snap ik, dat begrijp ik, omdat we daar ook 
spreken over ontvoering scenario’s en ik spreek dan ook over wezens die op dit moment de aarde al voor een hele 
lange tijd besturen. 
En het klinkt wel erg vreemd als je bedenkt dat je een Goddelijk Wezen bent. Hoe kun je nou als Goddelijk Wezen 
bestuurd worden door krachten achter de schermen en die hebben invloed op ons. 
Hoe het ook zit, het is gewoon iets wat ik openbreek op een liefdevolle manier, op een directe manier. En waarom 
op een directe manier? Ik wil er later niet nog tijd aan gaan spenderen op het moment dat wij eigenlijk al door 
processen heen zijn gegaan. Want wij willen uiteindelijk naar een stuk toe van wie wij zijn. Wij willen toe naar een 
stuk van hoe kunnen wij die autoriteit op de aarde weer terughalen naar onszelf. En hoe kunnen wij weer invloed 
krijgen op alles wat er op dit moment gebeurt wat niet heilzaam is, wat niet in het teken staat van het welzijn van 
de mens en van de natuur en van de aarde. 
Wij merken misschien allemaal op dit moment dat er veel gaande is op de aarde, niet alleen in onze samenleving 
maar ook de hele planeet. We zitten in een hele heftige situatie, die ook heel veel mooie momenten kent. Het is 
aan ons om daar op een andere manier naar te gaan kijken, zodat wij daar ook in gaan snappen en daardoor ook 
gaan voelen hoe zaken met elkaar in verband staan, wat voor dwarsverbanden er zijn. Ook kunnen wij daarin 
herkennen wanneer wij zelf in een manipulatieve situatie terechtkomen, die ogenschijnlijk een onderdeel lijkt te 
zijn van het dagelijkse leven en opeens ontdekken wij dat daar een hele grote agenda achter zit. Als er dingen 
gebeuren is het belangrijk om het te onderzoeken. 
 
Dit plaatje: meer dan 50 miljard planeten in ons eigen melkwegstelsel, waarvan 8% met leven. Dat is een getal van 
NASA. Ik zet hem er gewoon in omdat NASA een organisatie is met een bepaalde structuur waarin heel veel 
informatie ….?........   dat dat gecensureerd wordt eigenlijk. Maar goed er zijn tienduizenden mensen binnen de 
NASA die fantastisch werk verrichten en ook met allerlei apparatuur in het universum kijken en heel veel 
belangrijke ontdekkingen doen. Nou dat is natuurlijk heel belangrijk ook voor de perceptie van hoe wij er naar 
kijken om te beseffen dat wij in ons melkwegstelsel volgens de data, er zijn rekenmodules voor, 4 miljard planeten 
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bewoond zijn. 
4 miljard, dat zijn 4 duizendmiljoen alleen in ons eigen sterrenstelsel. 
Nou ik vind dat gewoon leuk binnenkomen. 
Dus de vraag of er wel of niet buitenaards leven is, is statisch natuurlijk duidelijk en dan te bedenken dat er 
gewoon in het sterrenstelsel waarin wij leven er in ons deel van het universum al meer dan dan 10.000 miljard 
sterrenstelsels zijn. 
 
Een samenvatting van deel 1 wil ik jullie graag meegeven.   
In deel 1 heb ik gesproken over ontvoeringen, over rassen die op deze planeet aanwezig zijn en ook te maken 
hebben met de val van ons oorspronkelijk bewustzijn. Want de mensheid verkeert eigenlijk in een soort 
spartelende situatie waarin wij besmet zijn geraakt met een soort historie, die wij ogenschijnlijk ook als die 
bestaande historie zo ervaren. Puur omdat wij het van kinds af aan meekrijgen wat er allemaal gebeurd is. En ja, 
wat is er eigenlijk allemaal gebeurd? Als we nu om ons heen kijken wat voor archeologische ontdekkingen er zijn, 
die haaks staan op onze historie, dan blijkt dus dat de mensheid al veel langer op deze aarde is dan dat we 
dachten. En er worden zoveel archeologische ontdekkingen gedaan, die erop wijzen dat de mensheid al een 
historie kent met een zeer geavanceerde beschaving. Duizenden jaren geleden. 
Dus wat is er allemaal aan de hand, waarom wordt het niet gewoon onderzocht, waarom komt het niet in het 
publieke domein? Hoe kan het dat als er skeletten worden gevonden van 8 tot 9 meter lang dat dit niet op RTL 
nieuws wordt uitgezonden van, kijk nou eens wat we hebben ontdekt hè? 
Dat is misschien een hele naïeve gedachte van mij, maar dat zou zo normaal kunnen zijn. 
In plaats daarvan worden er een hele boel valse YouTube filmpjes gemaakt en verspreid zodat de echte beelden zo 
discutabel worden gemaakt dat wij eigenlijk b.v. al zeggen van graancirkels zijn allemaal door boeren gemaakt. 
Dat is een beetje hoe de mensheid voortdurend voor de gek gehouden wordt door een groep die ten dienste staat 
van wezens, waarvan niet naar buiten mag komen dat ze er zijn. En wij zijn er ook. Ja daar praat ik gewoon over. 
 
Ik ben in deel 1 vrij abrupt gestopt, dat gebeurt eigenlijk nooit. Het is altijd zo dat ik aan het eind van de lezing 
afbouw. Alleen we startten een half uur later als we....het liep inderdaad ook wat uit, de stereo-installatie 
versterking ging kapot, er waren dingetjes, dus om 11 uur moeten we er echt mee stoppen, dus ik zei heel leuk 
“nou dit was mijn introductie” en direct begon iedereen te klappen, waardoor ik het eigenlijk ook niet meer kon 
afbouwen. Alles heeft een reden. Er gebeuren  dingen altijd met een bepaalde reden. Waarom? Omdat wij 
verbonden zijn. 
En verbonden betekent, dat op het moment dat er iets gebeurt wat heftig is, dat dat dus op de één of andere 
manier gedragen wordt, dat de heftige energie zich collectief wil laten zien, en de mensen die die heftige energie 
niet voelen zijn dan de mededragers om dat weer te balanceren. We zijn als het ware een team. Dus, welkom 
team. 
 
Ik heb bij de vorige lezing eigenlijk de helft vergeten, het was al heel heftig, dus ik kan me voorstellen dat de 
andere helft van de lezing de heftigheid af …?....  Dus zoals ik al heb gezegd, het heeft een bepaalde reden. 
De doelstelling van deze lezing deel 2 is het aanraken van verloren gevoelens en herinneringen en de navigatie van 
ons emotioneel bewustzijn, dan bedoel ik niet het bewustzijn dat we gaan huilen, nee er komt een emotie in ons, 
wat je kunt zeggen als vreugde, blijdschap dansen en het kan ook zijn: ontmoediging, verdriet, pijn, eenzaamheid, 
het hoort allemaal bij ons emotionele bewustzijn. En dat emotionele bewustzijn is heel belangrijk dat het weer 
aangewakkerd wordt en ja, dat zal heftig zijn. 
Want de mensheid is voor vele honderdduizenden jaren een onderdeel van een reptiliaanse, een archontische 
strijdkracht, die het voorzien heeft op het menselijke bewustzijn. 
We kunnen ook zeggen, oh wat ontzettend fantastisch eigenlijk want dat betekent gewoon dat wij een heel 
bijzondere soort beschaving, een heel bijzonder ras zijn dat er zo ontzettend veel aan gelegen is om ons te 
onderdrukken en dat we het dan ook niet mogen onderzoeken en het ook niet mogen weten. 
Misschien een voorbereiding om onze krachten te herinneren en de bevrijding uit deze gevangenis in te leiden. Ja 
dat vind ik ook een heftige. 
 
Kijk alles wat wij voelen en alles wat wij doen, doen wij op basis van ons leven nu en we denken dus daardoor dat 
wij werken en leven, ervaringen opdoen op een manier wat bij ons past. En alles wat wij op dit moment doen, 
past niet bij ons. Het is alleen een tussenfase. Wij mogen gewoon terug naar een systeem, wat we ooit zelf 
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geschreven hebben, zelf gecreëerd als superbeschaving, waarin wij dienstbaar zijn aan het universum, liefde 
komen brengen, vrede komen brengen, onderwijs geven en ook leraren zijn voor een heleboel andere soort 
beschavingen en ook weer diezelfde instructies of processen, modellen weer terug mogen ontvangen. Daar zijn 
we uitgehaald, uit die rol. 
En ik vind dat het de moeite waard is dat we dat gaan onderzoeken hoe we daar weer in kunnen komen. 
Wat speelde er waardoor wij eruit zijn gehaald? Hoe kan het dat wij daar uit blijven? 
Hoe kan het dat wij leven en dat wij nog steeds niet tot het ene punt komen waardoor er iets veranderd in deze 
realiteit vanuit jezelf, waardoor jij gaat voelen hoe het zit. Zonder kennis 
Vandaar ook mijn eerste slide serie deel 1. 
 
Het vermogen om te ervaren, om te voelen, dus je voorstellingsvermogen is belangrijker dan het dragen van 
kennis. Die kennis die hebben we allemaal. We kennen allemaal vast wel het gevoel van, wist ik dit maar en wist ik 
dat maar, als ik nou zou weten hoe dat in elkaar zit, oh hoe kom ik daar achter. Het grappige is, en ook 
tegelijkertijd het verdrietige, wij weten het allemaal. We dragen het allemaal in ons. Er is iets gebeurd met onze 
data basis, onze DNA strengen, waardoor wij alleen nog maar fysiek DNA 1 en 2 in ons dragen en dat in die 2 DNA 
strengen inserties lopen van andere rassen, die ons eigenlijk afhouden om te komen kijken in grotere data basis, 
en waag het niet om daar te komen want dan wordt het heftig. Dat zei ik ook in het interview met Lilian, en dan 
zeg ik “proost, we zitten op de goede route.” 
Hebben jullie dat interview ook gezien van Lilian? (ja, ja). Hebben jullie ook gezien dat het er vanaf is gehaald? Ik 
vind, en dat voelt voor mij ook zo met heel diep respect naar Lilian, ze heeft iets heel moois in beweging gezet, en 
als er dan een concept plaatsvindt waardoor iemand overweegt om een pas op de plaats te maken om redenen x, 
dat het goed is. 
Ik heb heel veel vragen daarover gehad en we kunnen zeggen “jammer dat het eraf is”  maar ook fijn dat het er al 
die tijd op stond, want er zijn minstens tienduizend mensen door dit onderzoek geactiveerd. 
En als dat de reden is dan is het goed. Ik vind het vanuit respect heel belangrijk, dat we zonder oordeel over zaken 
kunnen voelen. Dus, dankjewel Lilian. 
 
Ik begin over de Siriaanse beschavingen. Daar was ik vorige keer ook eigenlijk een beetje in beland en daar ga ik 
iets over vertellen. Ik heb contact met Siriaanse mensen. Dat zijn gewoon mensen zoals wij. 
Je kunt er wel omheen lopen op het moment dat zij............?.............. wordt de structuur anders waardoor de 
dichtheid van de materie eigenlijk verminderd wordt, waardoor je denkt dat iets onzichtbaar wordt. Denk maar 
eens aan het zuurstof wat wij inademen, een gasvorm waarvan de dichtheid zo klein is, dat je het kunt inademen. 
Maar ik kan jullie gelukkig niet inademen. Jullie zitten dicht op de frequentie, dat is mijn lichaam ook. En zo is het 
met de beschavingen om ons heen. Wij denken, hoe kan het nou dat de één het wel ziet en de ander niet? Daar 
zitten verschillende redenen en oorzaken aan. En de belangrijkste is, wie wij zijn. 
De Siriaanse beschaving is hier op aarde voortdurend aanwezig, maar is wel heel voorzichtig omdat op deze aarde 
programma's lopen, infiltratie programma's lopen, die andere mensen controleren in hun morfogenetisch veld. 
Oké. 
Wij hebben een fysiek lichaam en dat fysieke lichaam zie je hier dus ook. Het bewustzijn zit voor een deel in dit 
fysieke lichaam. Dat is bij iedereen hetzelfde. 
Ze zeggen wel eens: ja om het lichaam heb je ook een aura en om die aura heen zitten er lichtvelden. Dat zijn 
velden die gekoppeld zitten aan die chakra's en dat zijn ook velden die gekoppeld zitten aan een bepaalde 
dichtheidsdimensies. 
Die velden worden omsloten, omhuld door een morfogenetisch veld waarin allerlei coderingen en programma's 
liggen en het leuke is, dat het lichaam eigenlijk een voortvloeisel is van die energie lichamen. Wij zeggen dan, het 
lichaam heeft ook een aura, maar we kunnen ook zeggen, het energieveld heeft ook een fysiek lichaam. Dat 
kunnen we dus radicaal andersom draaien, waardoor er dus opeens een heel ander beeld naar boven komt. 
 
Als je dat nu wat groter gaat bekijken, dan kun je dus zeggen, oké er is dus een energielichaam, dat is dus 
bewustzijn en in dat lichaam is het mogelijk om je dichtheid te veranderen en in dat lichaam is het in het 
oorspronkelijk vermogen mogelijk om dwars door muren heen te gaan, dus mogelijk om door de tijd heen te 
reizen, het is mogelijk zo (vingerknip) naar een andere planeet te reizen. Niet van daar naar daar, maar gebeurt via 
ons bewustzijn. En dat zijn we een beetje vergeten en het grappige is dat dit niet alleen op onze lichamen van 
toepassing is, maar het is van toepassing op alles wat er is in het universum. Dus alles wat wij zien als een soort 
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dichte materie, als een fysieke realiteit, net als die tafel, en die tafel is gewoon een harde tafel en die tafel ziet mij 
omdat het zonlicht erop schijnt, en dat zonlicht wordt weerkaatst omdat die atomen en subatomen met een 
bepaalde dichtheid op elkaar zitten, dat valt in mijn (oog)lens, waar mijn eerste twee DNA strengen met 
programma's daar een perfect beeld van weten te maken, dat beeld herkent mijn brein en zegt, ja hoor daar (M 
wijst op de tafel). Maar dat tafeltje heeft ook een aura, een morfogenetisch veld, en dat zijn de broncodes waar 
dat tafeltje eigenlijk uit opgebouwd is. 
Dus alles heeft een bepaalde waarde en uit zich daarna ook fysiek. 
Wij zijn afgesloten, we zitten op het zichtbare spectrum, dat is het enige wat dus nog wordt omgezet in een 
driedimensionaal beeld. En wat er dus omheen zit, wat er hier om mij heen zit, en wat er om jullie heen zit, een 
energieveld, bevindt zich in een hologram. 
En dat is niet een hologram zoals wij kennen uit Startrek en dat je dus een hologram ziet in een driedimensionaal 
beeld, maar dat is een bewustzijnsveld, dus ook dingen die niet bezield zijn hebben dat bewustzijnsveld, en in dat 
bewustzijnsveld daar heb je de coderingen opgeslagen, dat als buitenaardse rassen hier een klein omtrekje (poot 
van de tafel) van nemen uit dit fysieke deel, dus ze onderzoeken dat, dan ligt er in dit stukje een codering 
opgeslagen, als we dus niet in het fysieke stuk van de energie kijken, dan gaan ze in die energie kijken en dan zien 
ze in die energie de coderingen, dat die poot (vd tafel) er zo uitziet. Dat is dus kwantumfysica, 
kwantummechanica. 
Dat is niet zo, dat we dit hebben gemaakt, dat heeft onze mind (ervan) gemaakt. Waarom vertel ik dat? 
 
De Siriaanse beschavingen willen ons erop kunnen wijzen, dat we dat onderzoek heel groot mogen betrekken in 
onze dagelijkse realiteit. Want het is niet alleen zo, dat die hologrammen waar wij uit bestaan, dat die van belang 
zijn, nee, het gaat om het hologram van het leven, het hologram van creatie. Het gaat om het hologram van het 
universum. En dus ook moeder Aarde, die een levende bibliotheek is, een scheppend wezen is, letterlijk leven kan 
creëren, onderdeel van een hologram, dus in het hologram liggen allemaal prachtige Goddelijke 
programmeringen, waardoor er voortdurend leven wordt gecreëerd. Dat is een onvoorstelbaar belangrijk iets. 
En precies dat hebben bepaalde rassen, omdat dat scheppende vermogen wat wij in ons hologram dragen hebben 
wij een in andere tijd nut, daar zijn we ook voor gecreëerd door Galactische beschavingen, hebben wij het nut om 
dienstbaar te zijn en veel vrede te brengen. En ook mede te scheppen op deze planeet, op andere planeten, maar 
ook in andere sterrenstelsels. 
En dat hologram wat door mij dus ook gedragen wordt in deze ruimte en van de aarde, zit vast aan een heel groot 
metafysisch netwerk, je zou kunnen zeggen dat het neurologische circuit wat ik in mijn lichaam heb Ook mijn 
energielichaam heeft dus een morfogenetisch of holografisch, neurologisch circuit, dat heeft moeder aarde ook, 
en in feite heeft de invasie plaatsgevonden niet door met 500.000 ruimteschepen binnen te komen, maar ze zijn 
de hologrammen binnen gedrongen. Dus in de kern van hoe alles opgebouwd is. 
 
Nou wat is daar nu belangrijk aan? Het is belangrijk om te beseffen dat alle contacten die hier lopen op aarde, dat 
we tegenkomen, de wijze waarop ik contact heb, dat dat dus gebeurt door middel van die hologrammen. 
En die hologrammen zijn de sterrenpoorten, de coderingen hoe buitenaardse beschavingen hier komen. En op het 
moment dat zij dus contact met mij opnemen of contact met jullie opnemen, dan gaan ze via jouw 
bewustzijnsveld, via jouw hologram, binnen, het hangt van jouw morfogenetisch veld af of jij gaat waarnemen, of 
je met ze interactie kunt komen of niet. 
Dat is allemaal gebaseerd op wat ik hiervoor liet zien van ons emotionele bewustzijnsveld. Het is precies daarom 
waarom ik het vertel. De mensheid wordt afgehouden van buitenaards contact, van interdimensionaal contact, 
puur doordat ons bewustzijnsveld zo getraumatiseerd is. 
De mensheid lijdt enorm in pijn. Niet alleen bij dit leven maar ook uit andere simulatieprogramma's, die vorige 
levens dienen. We worden voortdurend belast met allerlei zware conditioneringen waardoor wij dus feitelijk niet 
vrijkomen van die angst. En die angst zit dan in ons morfogenetisch veld opgeslagen en daardoor wagen ze het 
vaak niet om op die manier contact op te nemen. Op het moment dat ze het wel doen en jij bent emotioneel 
belast en je denkt dat je vrij bent van angst en zij zien dat dat niet zo is omdat ze zien wie je bent, komen ze niet. 
Op het moment dat ze dat wel zouden doen kun je ze wegblazen. Dan zie je gebeuren, dat mensen, wezens van 
andere werelden, weggeblazen worden door het morfogenetisch veld van de mens. 
Dus wij zijn daadwerkelijk levende hologrammen en die hologrammen zijn direct gekoppeld aan het Goddelijk 
bewustzijn van het universum. Dat is allemaal weggehaald. Dat is al miljarden aardse jaren aan de gang. Veel 
langer dan iedereen denkt. 
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Die hele historie waar wij in zitten, zou je gewoon tussen haakjes kunnen zetten en gewoon kijken van, waar 
reageer ik eigenlijk op. De Siriaanse mensen hebben mij daarin getraind om dat naar voren te brengen, ook niet 
verbaal naar voren te brengen maar vanuit een hologram. Dat is een belemmering die ik heb meegenomen, dat 
gebruik ik mijn hele leven ook en dat betekent dat mensen soms ongelooflijk gek op me zijn, maar mensen 
kunnen mij soms ook helemaal verketteren. 
En niet omdat ik dan niet aardig ben, maar omdat er dus processen op gang komen die zo heftig zijn, dat die 
multidimensionale gevoelens naar boven komen, die totaal niet begrepen worden op basis van wat je gewend 
bent, dat mensen niet kunnen zeggen ik ben vrolijk, blij en heftig gedrag, die herinnering waar het gevoel aan 
gekoppeld wordt, zegt eigenlijk van bam: angst. En dat is wat er gebeurt. 
En als 2 mensen de zaal uitrennen, afgelopen maandag zijn 2 mensen de zaal uitgelopen, ik heb dat met 2 mensen 
echt meegemaakt. Zo had ik het niet bekeken. Ik zat er best wel mee. Ik vond het wel lastig 
Ik wil namelijk niemand kwetsen. Maar ja, na zoveel jaren te zijn onderdrukt, is het terugkeren in het bewustzijn 
ongetwijfeld heftig. En laten we elkaar daar gewoon lekker in ondersteunen. 
 
De Siriaanse mensen zijn niet alleen menselijk zoals wij ze kennen, maar er zijn ook verschillende soorten in, 
verschillende planeten zijn er ook, een hele rijke historie. Zij zijn gewoon menselijk, gewoon mens zoals wij kun je 
met ze in contact zijn. Je kunt met ze praten, met ze lachen, koffie drinken, thee drinken. Koffie drinken ze niet, 
thee wel. Je kunt gewoon heel normaal communiceren. 
We hebben natuurlijk heel sterk beelden gekregen van dat je buitenaards alleen maar in het lichtspectrum ziet, 
maar niets is minder waar. Want wat ik al vertelde, ze kunnen zich gewoon aanpassen. En wij horen niet in deze 
dichtheid te zitten waar we nu in zitten. We zitten eigenlijk gevangen in een heel klein stukje. Wij willen er heel 
graag uit. Dat voelen we ook. 
Ze zijn heel integer en zijn zeer terughoudend in hun houding ten aanzien als je vragen stelt. 
Bijzonder is dat als je een vraag aan hen wilt stellen, dan zou je kunnen zeggen: nou geef eens antwoord, kom op. 
Maar doordat zij zien wie wij zijn en in ons hologram zien wat wij allemaal dragen en dat wij in feite leraren zijn 
van hen, is er een bepaalde verschuiving in de plaats van wat wel/niet belangrijk is. Het kan zijn dat je gewoon 
helemaal geen antwoord krijgt, maar dan is het niet oneerbiedig, nee op een hele leuke manier dat je geen 
antwoord krijgt en dan voel je ook, oh dat moet ik zelf maar onderzoeken. 
 
Nou ja, we gaan eventjes naar de Phoebels. De Phoebels nabij de Sirius dat zijn wezens, die zien eruit als een soort 
leeuwachtige wezens, hele mooie, magnifieke wezens, die we al terugzien in de oeroude geschiedenis, 
leeuwengezichten, leeuwenpoppen. Ze zijn zeer intellectuele wezens en ik heb een aantal keren contact met ze 
gehad, dat is al jaren geleden, daarna heb ik ze niet meer gezien. 
Ze kwamen bij mij in oranje pakken met hele mooie zwart donkerbruine, bijna bij het zwarte aan, met lijnen en 
strepen erin, hele mooie wezens, hele mooie katachtige ogen, heel groen met geel prachtig. 
En ik vroeg, ik had ze nog nooit gezien natuurlijk, ik maak veel mee maar ik maak ook steeds weer nieuwe dingen 
mee, dus ik sta ook wel eens van “wat is dit?” 
En ik vroeg aan hen: “Wie zijn jullie?” “Wij zijn Phoebels.” Ik zeg: “Wat is Phoebels?” Wij zijn een   beschaving, wij 
zijn hier op aarde al zo lang als de onderdrukking er is.” Ik zeg: “Wat komen jullie dan bij mij doen?”  “Wij willen 
dat je de link gaat leggen tussen wat wij doen in het bewustzijnsveld van de aarde, dus in dat hologram, en wij 
willen dat in het collectieve veld bekend wordt, dat wij de graancirkels mede ondersteunen, welke gemaakt 
worden vanuit metafysica van het bronbewustzijn. 
En er zijn verschillende beschavingen aanwezig om die graancirkels van binnenuit naar buiten te laten ontstaan.” 
Ik zeg: “Nou ja dat is heel interessant.” Ik was helemaal niet met graancirkels bezig. 
En ze lieten mij zien hoe ze dat doen. En dat is ontzettend mooi want het is een soort graancirkel waar een heilig 
geometrisch veld een bouwsteen is van het universum. En doordat ons hologram geïnvaseerd is, zijn de 
bouwstenen van ons universum eigenlijk uitgeschakeld geraakt op bepaalde punten. 
Je kunt dus zeggen dat alle vormen die er ontstaan, alle graancirkels en alle heilige geometrische vormen ook in 
appels, maakt helemaal niets uit, brengt een resonantie met harmonische tonen op de aarde, dus in het 
collectieve veld, en gaat net zoals je een steentje in het water gooit, gaat rondom de hele bol, ook door de hele 
atmosfeer, gaat ook door ons morfogenetisch veld en ons hologram. 
En wat er gebeurt is, dat een reparatiesetje eigenlijk wordt verzonden, wordt ingebracht op het moment dat het 
nodig is, dat het op de frequentie van de aarde kan, daar zijn bepaalde  rustmomenten voor, dat die hologrammen 
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worden geactiveerd in ons vijfdelige herstel. Dat doen de Phoebels. Het brengt heel wat lichtzuilen in de aarde, 
dat heb ik gezien. Ik heb met mensen gesproken die het ook gezien hebben in Rotterdam, helemaal getekend en 
uitgelegd. Ze komen als witte bollen met een blauwe rand naar beneden en dan plaatsen ze hele grote zuilen in de 
grond.   
En wat ze doen in feite, het zijn een soort condensators, ze nemen dus energie op en dat is niet de energie van de 
aarde zelf maar de energie van ons collectieve veld en stabiliseren dat. Ze komen hier niet op de boel in één keer 
te repareren, waarom niet, dat leg ik in de hele lezingenserie uit. Wat ze wel komen doen is de onbewuste en 
grote tumult in de … ?....., gebaseerd op angst en trauma, komen ze zeg maar, stabiliseren, waardoor er niet 
enorme excessen plaatsvinden. Die excessen zien we zo nu en dan wel, denk maar even aan de 2 torens die zijn 
aangevallen, hoe dat dan ook in elkaar zit. Het heeft een schokgolf gebracht en emotie, spanning, angst. En zo zijn 
er voortdurend zaken bezig, soms ook onzichtbaar, waardoor het collectieve veld in beweging wordt gebracht en 
in feite die frequenties van de aarde, die geometrische velden, verstoord worden waardoor wij niet kunnen 
terugkeren naar het startproces om te herstellen. 
Je zou ook kunnen zeggen, we worden voortdurend aangevallen zodat het herstelprogramma niet eens kan 
starten. Maar het werkt niet gelukkig en dat weten zij ook. Dus het goede nieuws is dat processen gewoon 
doorgaan. Het is alleen aan ons of we bereid zijn om die angsten met uitroepsteken ook onder ogen te willen 
komen. 
 
Ik heb contact met de Quagals, zijn ook gewoon mensachtigen, daar ben ik naartoe gevlogen in een 
ruimtevoertuig samen met 78 andere mensen. Er was een buitenaardse jongen, die daarom  ontzettend moest 
lachen en die ook niet wilde dat we hem zo noemden. Ik begrijp dat ook wel, zodra je zegt buitenaards is het zo 
ver weg hé? Op het moment dat je van de aarde af gaat, ben je ook buitenaards. En als wij hen buitenaards 
noemen, dan classificeren wij hen alsof zij dus geen onderdeel zijn van ons. Terwijl we zo verbonden zijn met 
elkaar. 
Ik ben naar die planeet gegaan, ik heb het gezien. Het is een planeet waar we door dampen heen gingen, je kon in 
het voertuig naar buiten kijken door patrijspoorten en de voorkant en achterkant had de vorm van een diamant. 
Heel mooi. We komen naar beneden en ik zie dus een hele grote, gele oase. In de eerste instantie dacht ik, een 
gele zee? Dat kan toch niet? En we kwamen dichterbij en toen bleken het hele grote steppen te zijn, prachtig 
mooi. We kwamen steeds dichterbij en het voertuig wat ik nu vertelde ging vrij snel, ging heel snel. En ik zie die 
grond dus dichterbij komen, vanaf mijn punt waarvan ik het kon waarnemen en ineens zie ik ook allemaal bomen, 
ribbels en we komen dichterbij en ineens zie ik dus dat het hele grote …?......  zijn van honderden meters groot en 
de bovenkant van het gigantische gebouw is helemaal vlak. Zeldzaam mooi. En ik kom dus dichterbij de grond en 
de jongen, Michael heet hij, ik vroeg hoe heet jij zegt hij met een glimlach “noem me maar Michael” zo van, ik heb 
zo'n moeilijke naam, noem mij maar Michael. 
En we komen dichtbij de grond en gaan er heel snel naar toe en ik maakte me oprecht een beetje zorgen van, als 
we nu niet gaan afremmen dan slaan we te pletter. Gewoon een hele normale, aardse gedachte. Dat was dus geen 
droom hè, het is echt gebeurd. Ik zeg dat er eventjes bij. 
En op het moment dat ik dat aan hem vraag “moet jij nu niet gaan sturen?” zegt hij “oh rustig maar, we hebben 
dat allemaal heel anders geregeld,” met een hele grote glimlach. Oké, dus ik blijf zo zitten en op een gegeven 
moment komen we heel dicht bij die grond, heel snel, en op het moment dat ik echt schrok van, nu gaan we de 
grond raken, springt hij op een manier die je ook in films ziet, als een soort panter en dan achterstevoren met zijn 
rug naar beneden, springt ie als een atleet door de lucht, en heel fier springt hij in die stoel, dat is een stoel met 2 
zwarte platforms,  daar legt hij zijn handen op tijdens die val, en terwijl hij dat doet landt hij fjjoets heel mooi, en 
dan kijkt hij zo, hij heeft de ene hand in zijn nek om mij gewoon uit te dagen op een leuke manier met een grote 
glimlach van, waar heb jij je nou zorgen over gemaakt!   
Dat was een heel leuk moment. 
 
Ik heb daar een hele mooie rondrit gemaakt, een tocht gemaakt. Grote kristallen gebouwen zijn daar, wat je ook 
wel eens leest over de maan waar grote kristallen gebouwen zijn. Dat is helemaal niet zo bijzonder hoor kristallen 
gebouwen, wij zijn de enigen om hoge objecten te maken, omdat wolkenkrabbers heel schadelijk zijn voor het 
magnetisch veld van de planeet. En als je grote objecten maakt van kristal, dan past het kristal zich aan de 
frequentie van de omringende omgeving aan en is het niet een verstoring voor het planetaire bewustzijn. Het was 
fantastisch. 
Ik heb daar rondgekeken, het was een hele mooie tocht. 
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Ik breng dit gewoon in. Waarom? Omdat ik het heel leuk vind om ook eens over beschavingen te spreken waar 
niemand het nog over heeft gehad. 
Er zijn honderdduizenden beschavingen alleen al in ons melkwegstelsel, waarvan ze niet allemaal zo ver 
ontwikkeld zijn dat ze ook een bewustzijn in zich dragen zoals wij dat hebben, maar dat is ook waar wij mee bezig 
waren voordat ons bewustzijnscircuit werd gestopt. 
Wij zitten met z'n allen in allerlei projecten, in enorme grote projecten, galactische projecten, en dat voelen we 
ook van, oei ik moet iets doen hier op aarde, maar ik weet niet wat. Dat zit heel diep. 
 
De kracht en liefde van die planeet, wat ik daar heb gezien en dat besefte ik ook op dat moment, ja die planeet 
waar we met z'n allen op reden, ook daar wordt dat gewoon met liefde en respect ingevoeld. Ik heb ook auto's 
gezien, voertuigen maar niet met wielen, die gingen over een soort zwarte betonnen asfalt laag met lijm erop, 
maar niet asfalt zoals wij het kennen maar ander materiaal, een soort rubberachtig materiaal, maar die gingen 
daar rustig zo door die straten heen. 
Ik vroeg nog aan de begeleiding die mee was “waarom vliegen jullie niet?” 
Hij zegt “nou dat doen we niet omdat het dan een hele grote, drukke toestand wordt. En dit kunnen we gewoon 
op de grond, wij kunnen gewoon bewust ergens heen. En ik besefte op dat moment: jee wat fantastisch. Het kan 
dus echt dat gewoon mensen, die geen superieure lichtwezens zijn, gewoon vanuit een respect met de planeet 
een prachtig mooie samenwerking hebben. 
Als je nu kijkt wat er allemaal gebeurt, natuurlijk zijn er heel wat projecten bezig die heel goed zijn. Bossen 
worden aangeplant etc. Als we kijken wat er allemaal plaatsvindt bij ons op de aarde. En we zien bijna niks hoor 
want die industrieën laten maar een korreltje zien van wat er eigenlijk aan vervuiling plaatsvindt en neem maar 
aan dat erosie is het op het ogenblik één van de grootste bedreigingen hier op aarde is, bodemerosie. En ja dan 
denk je, hoe kan dat anders, waarom beseffen wij dat niet? 
Dat filmpje wilde ik eigenlijk vorige week laten zien, het is van …..?............. die laat het ons even zien. 
 
Ja heel belangrijk om dergelijke filmpjes af en toe in een bepaalde context te bekijken. We vinden het eigenlijk 
heel normaal om het op televisie te zien. Zo normaal is het straks niet meer, omdat de aarde op dit moment 
gewoonweg heel erg aftakelt. 
En er worden wel eens mensen boos, omdat ik dat zeg. Dan zeggen ze: “Maar dat is helemaal niet waar, er is heel 
veel schoonheid.” Dan zeg ik: “Ja ik snap dat je dat zegt, alleen jij ziet niet wat ik zie. En dat is namelijk dat de 
aarde letterlijk schreeuwt en huilt om geheeld te worden.” 
En als we nou kijken naar andere planeten en we zien daar dieren op schoot liggen van kinderen, die daar net zo 
veel van dieren houden als hier, en beseffen dat er helemaal geen verschil is, dan kunnen wij dus ook leren door 
onze gevoelens te gebruiken, de zaken zodanig te beïnvloeden dat we weer een goede wereld worden. 
Alleen er zitten een paar mensen aan de knoppen op deze planeet, die iets doen wat het tegenovergestelde is, dat 
is namelijk destructie, verdeeldheid, trauma, tekorten om vervolgens met een oplossing te komen die er niet om 
liegt. Daar gaan we het over hebben. 
 
Je kunt zeggen, heel simpel gezegd, dat in eerste instantie er 3 soorten realiteiten zijn waarvan er per realiteit hele 
verschillende differentiaties eigenlijk zijn aan te brengen. Je kunt de eerste realiteit nemen en je de vraag stellen in 
welk fundament sta jij? 
Ik ben er zeker van dat alle mensen hier op het roze stukje (actieve realiteit) staan. De passieve realiteit is de 
realiteit waarin de mensheid verkeert, in onnozelheid en onwetendheid, onbereid willigheid, domheid wat 
schreeuwt om een oplossing maar dat willen ze niet zeggen door het trauma. Je houdt in stand wat je denkt in 
stand te moeten houden om te overleven. 
De passieve realiteit is gewoon de realiteit die we zien in het nieuws, hoe de realiteit in elkaar zit. Alles wat daarbij 
hoort, dat is zoals wij zijn geboren, dat beeld krijgen we steeds weer geïnjecteerd via allerlei media en ja dat is 
het. Daar willen wij vanaf. Wij gaan naar een andere realiteit, dat is de actieve realiteit waarin wij zien dat de 
eerste schil er gewoon is en dat er eigenlijk een hele grote realiteit doorheen loopt, zeg maar het ufo fenomeen, 
buitenaardse contacten, buitenaardse bezoeken en dat blijkt ook want als je je daar in gaat verdiepen dan merk je 
gewoon dat de militaire industrie, de verenigde naties, noem het maar op, politieagenten, over de hele wereld zijn 
er miljoenen verslagen van ontmoetingen met buitenaardse beschavingen door mensen die dus een publieke 
functie hebben, die dat prima naar buiten zouden kunnen brengen. 
Maar het zijn wel allemaal mensen die in een structuur zitten van, ja zeg maar militaire commando's waardoor je 
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dus je mond moet houden van bovenaf. 
Ik heb de afgelopen tientallen jaren heel veel mensen gesproken en ik doe het nog steeds wekelijks. Ik kom 
wekelijks mensen tegen omdat ik af en toe consulten geef en daar komen mensen bij mij, die echt hun hart 
moeten luchten en helemaal in huilen uitbarsten en dan spreek ik ook echt over chirurgen die dus niets 
buitenaards rapporteren, ik spreek over mensen als straaljagerpiloten, die gewoon dus niet thuis kunnen 
vertellen, dat ze worden opgepiept omdat op bepaalde locaties in Europa voertuigen in de lucht verschijnen waar 
ze achteraan zitten en vervolgens gebeuren er de meest bizarre dingen voor hen. Dat heeft impact op de mensen 
hoor als je daar niet over kunt spreken. 
Mensen die in vliegtuigen vliegen die ik gesproken heb en ik heb heel veel mensen gesproken, die gewoon zeggen: 
“Ja het is zo, we zien ze dagelijks, alleen we hebben een geheimhoudingsplicht. We kunnen daar niet over 
rapporteren.” Het wordt besproken, er zijn speciale kanalen waarin je wordt overgeschakeld, dat wordt verteld, 
dan krijg je een andere coördinatie waar je langs moet vliegen en dan is het afgelopen. 
En op het moment dat ze overschakelen naar een andere frequentie, krijgen ze op een speciale afdeling, dus de 
vluchtleiding, die speciaal daarvoor zit. Dus het is iets wat er gewoon is. Het is gewoon een feit. 
Alleen wie durft daar over te spreken. Ik heb bewust gekozen om al die opleidingen die ik zou kunnen, niet te 
doen, omdat ik me die educaties zelf niet wilde aandoen en ook wilde ik mezelf niet tekort doen, dus ik ben 
gewoon lekker mezelf gebleven. En heb vanuit dit stuk zo in volledige vrijheid kunnen spreken, zodat ik geen 
organisaties achter me heb staan, die zeggen dat ik er niet over mag praten. 
Ik ben een vrijspreker en ik spreek daarover. En ja, er zijn inderdaad ook organisaties in Nederland, die niet willen 
dat ik erover spreek. Nou dat doe ik toch. 
 
Sleutel tot een andere realiteit is de volgende stap, die we niet in deze lezing beschrijven, we gaan nu naar de 
actieve realiteit. De realiteit waar we nu zijn aanbeland, die wordt bezocht door buitenaardse wezens, of ze uit de 
aarde komen of van buitenaf, of ze via ons binnenkomen of via de dampkring maakt eigenlijk niet zoveel uit, het is 
allemaal op basis van wat wij op dit moment kunnen snappen. Want die ene procent, die wij nu zijn, dat fysieke 
lichaam, is simpelweg niet in staat om het helemaal te gaan begrijpen. Dat ligt in andere grotere vermogens 
besloten. Dus we zitten eigenlijk in de meest ultieme, chantabele situatie. En toch ben ik hier. 
 
Een tijdslijn. Je ziet daar een rode tijdslijn, het jaar 2015. Het lijntje daaronder zie je 5000 jaar voor Christus, daar 
zie je nog een lijntje onder, een heel klein stukje dat is 2015 en gaan we 5000000 jaren naar voren toe. En je zou 
die lijn ook door kunnen trekken dat je nog verder gaat, dan praat je echt over tientallen miljarden jaren. Kan niet 
zegt de NASA. Toen bestond het heelal nog niet. 
Wij denken lineair. Het heeft niets met tijd te maken. Tijd is een moment dat wij waarnemen doordat onze 
reactiesnelheid als kosmisch wezen beperkt is. We zitten gevangen in een tijdsloop. 
Als we het even over tijd hebben, kun je rustig zeggen dat tientallen miljarden jaren hier voor liggen waar zo 
ongelooflijk vele beschavingen al op deze planeet zijn geweest en zo ongelooflijk veel gebeurd is in dit universum, 
in andere universa, dat kent zijn weerga niet. Dat kunnen we ons niet voorstellen. 
En dan te bedenken dat in dat kleine momentje van die enorme tijdslijn, zeg maar 100 jaar, dat stelt niets voor, dat 
we een technologische revolutie hebben meegemaakt waarvan we kunnen zeggen dat we nog maar aan het begin 
staan. Want de technologie is ingebracht in onze samenleving onder het mom van ontwikkeling, maar de agenda 
die er achter zit heeft er mee te maken, dat hoe meer wij ontwaken, hoe meer controle er moet komen door 
middel van technologie. En de uiteindelijke doelstelling is om nieuwe lichamen na te bouwen, onze lichamen na te 
bouwen, om hier dus op aarde fysiek te laten ontstaan waarin de Zeta rassen een deel van hun ziel inbrengen, 
waardoor de mensheid wordt vervangen. Dit staat ook in heel veel gnostische geschriften beschreven, alleen we 
lezen het anders, want het zal wel een fabeltje zijn. Het speelt zich recht in ons gezicht af. Maar we zien het niet. 
En al die ufo ontvoeringen die ik heb meegemaakt, zijn allemaal gebaseerd op zoeken naar bepaalde sleutelcodes, 
die ze nodig denken te hebben om een goed ras terug te brengen op aarde. Alleen het werkt niet. 
Er is heel veel frustratie, het heeft alles te maken met de vrijwilligheid van de mens om te gaan onderzoeken van, 
misschien is het toch wel waar dat mensen wel ontvoerd worden. 
Over de hele wereld worden daar lezingen over gegeven door mensen en er worden weinigen serieus genomen. 
 
We hebben nu ook sinds hele korte momenten plasma televisies, led televisies, smart televisies, we hebben 
eigenlijk alles al hé? Dat is in een vingerknip gekomen. Er was eigenlijk helemaal geen aanloop, ineens was het er. 
We denken dus, ja maar dat is ontwikkeld. Mijn vader heeft bij Philips gewerkt, werkt ook bij …?....., die snapt 
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precies hoe dat werkt. Maar hij zegt ook: “Eigenlijk is het vreemd, want ineens was er een transistor en ineens 
werd die transistor een chip, dus wat zit er eigenlijk achter dat het zo snel moet, waar gaan we naar toe?” 
Wat is het hele verhaal? 
De ontwikkeling van de mens wordt eigenlijk stilgezet, een bewustzijnsverschuiving, een verbreding van 
bewustzijn, wordt eigenlijk gemanipuleerd door zoveel mogelijk technologie te brengen. Want hoe meer 
technologie, hoe minder vermogen wij van onszelf nog gebruiken. Denk maar aan al die lieve kindertjes, die de 
hele dag op hun telefoon zitten te kijken op school, niet met elkaar praten alleen om antwoord te geven, alleen de 
tablets voor hun neus hebben, die verbindingen vallen weg. 
Wij denken dat die kinderen er alleen maar verslaafd aan zijn, maar er is een fundamentele reden waarom dat 
gebeurt. Er zitten allemaal agenda's achter. En dan kun je zo'n ding weghalen en boos in de prullenbak gooien, 
maar daar komt een hoop heisa van. Hoe los je dat op? Hoe kunnen we daar doorheen? 
Ik heb ontmoetingen met andere mensen, andere rassen. Sommigen zien er echt totaal anders uit dan mensen, 
nou ja ze hebben wel voeten en armen natuurlijk, maar ze zien er heel anders uit. 
Sommigen zijn heel onmenselijk en hebben helemaal geen gelaatsuitdrukking maar hebben wel een enorm 
bewustzijn in zich. En via dat bewustzijn communiceren we dus. 
 
Wij hebben dus een referentiekader van, iets wat goed is moet ook heel mooi zijn. Dat komt door wie wij van 
origine zijn. Wij hebben allemaal kaders in onszelf van wat wel en niet goed is. 
Wij kunnen het voelen hè, op het moment dat je met krachten te maken hebt die er niet goed uitzien of die er 
heel goed uitzien maar niet de goede frequentie hebben, dan kun je voelen dat het niet klopt. Het emotionele 
bewustzijn dat is dus waar we mee dienen te communiceren. 
Ik ontmoet ze fysiek in deze realiteit, in deze werkelijkheid. Gewoon zoals wij hier ook zitten. 
Ik ontmoet ze ook in andere werkelijkheden, dus in een parallelle realiteit. We draaien in het magnetisch veld en 
dan ben je opeens op een andere plek. In een moment van tijd ben ik gewoon ergens anders daar kun je een tijd 
vertoeven, niet heel lang een paar uur, dan ben ik daar gewoon. 
 
Ik zal een voorbeeld geven. Met mijn hond loop ik over het boerenland in Friesland, ik loop met hem samen en 
kijk en aai en opeens als ik zo naar hem kijk zie ik op de grond beton waar die tractors overheen rijden en zie ik 
opeens dat die grondplaten veranderen in een soort woestijnzand. 
En op het moment dat ik dat realiseer voel ik in mijn hoofd ook een draaiing en ik kijk op en ben in een totaal 
andere omgeving. En ben ik nu gestoord? Nee ik ben niet gestoord. 
Wat er gebeurt is dat door opschoning van je hologram, het is letterlijk, je je kunt verplaatsen in andere 
dimensies. Je kunt je ook verplaatsen naar een andere plek van de aarde en er zijn zelfs onderzoeken naar gedaan 
hoe een mens zich kan verplaatsen zonder uit het lichaam te hoeven gaan. 
Er zit een heel diepzinnige betekenis aan. 
Op het moment dat we gaan beseffen dat we dat allemaal kunnen, moeten we dat ook weer kunnen leren. Bij mij 
gebeurt dat spontaan en ik kan het ook gewoon bewust, het werkt niet altijd, maar meestal wel. 
En op het moment dat je dat weer leert en dat je dat kunt, hoe onwaarschijnlijk dat ook lijkt om te horen, zijn wij 
ook in staat om de autoriteit terug te halen op deze planeet. Want we zijn allemaal gekoppeld aan een vast net. 
Eigenlijk hebben we ankers gekregen, daar woon jij en daar blijf je ook wonen, je moet je gas, water, elektriciteit 
en belasting betalen. Je hebt geen kans om weg te gaan, jouw realiteit speelt zich daar af. 
Maar van origine is dat niet zo. We denken aan een bepaalde plek vast te zitten en daar is ons gevoel niet meer 
vrij. Dus de hele structuur waar de mensheid in zit is een hele mooie, gekaderde methode. En in onze ervaring is 
dat heel normaal, we zien niet dat we in een gevangenschap zitten. 
 
Via de metafysische realiteit betekent het dat ik niet de draai maak in het lichaam, dat ik dus gewoon in het 
fysieke lichaam ben, maar dat ik dus ín mijn systeem op mijn neurologische circuit,  en daardoor via mijn 
neuronen, mij kan verplaatsen naar een ander deel van het universum. Dat is ook wat die wezens doen, die ons 
hier bezoeken.  Dat is de in- en uitgang. Dat komt allemaal nog wel. Ik vertel het gewoon om de informatie te 
hebben van hoe het reizen kan. Je kunt er dus ook van in fysieke voertuigen zitten. Ik noem het kwantumspringen, 
dat is het vermogen om je buiten ruimte en tijd te bewegen. Dat kun je alleen maar doen vanuit passie, uit 
vreugde. Als je besmeurd bent met bepaalde angsten of syndromen of complexen, dan zou het nog steeds 
kunnen, maar door die persoonlijke trauma's die je nog in je draagt, is het lastig om vrij te komen. Want op het 
moment dat jij de kwantumsprong faciliteiten weer terughaalt in jezelf en je kunt dat weer, dan krijg je dus 
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gevoelens, die in jou opkomen, die niets te maken hebben met deze realiteit. Dus je krijgt gevoelens, die totaal 
niet bekend zijn en daardoor worden ze geclassificeerd als oooeeeh (M maakt een verstikkend geluid). Het trauma 
wat mensen voelen als ze een uittreding hebben als je in bed ligt en je gaat omhoog, dat je een gevoel hebt van 
“dat wil ik niet, dat wil ik niet” toch is het juist  fantastisch om te doen. 
Er zitten allemaal kaders in ons. 
Nou ieder mens heeft een oorspronkelijk vermogen. Maar er zijn ook inbrekers. De mensen, de wezens die op 
aarde zijn, mensachtigen en ook reptielen, hebben deze technologie uiteraard ook onder controle. Zij hoeven niet 
zo nodig fysiek overal te zijn, ze kunnen dus gewoon springen, jumpen. 
Ja, hoe komen ze hier binnen? Via andere lichamen kunnen ze binnen springen. Hoe kan dat? Omdat zij binnen 
springen in een morfogenetisch veld en manifesteren zich daardoor in het hologram van de mens, komen door de 
eerste en tweede DNA en projecteren zich letterlijk fysiek. Dat is gek. En ik hamer er ook met een lichtdrilboor op 
om angsten te doorbreken. 
Via andere lichamen komen ze dus binnen, dus via lichamen van andere mensen via DNA manipulatie. Dus je kunt 
je voorstellen, ons lichaam is opgebouwd uit 2 strengen fysieke DNA, er wordt gezegd dat wij [niet]12 DNA 
strengen hebben van origine, maar 25 tot 28. Alleen die bevinden zich in een ander hologram. En binnen die 2 
DNA strengen, die fysiek in ons lichaam zitten, dat zijn zeg maar zenders en ontvangers, daar springen ze op in, dat 
wordt gecodeerd en ze beïnvloeden feitelijk onze fysieke realiteit en laten zich daar zien. Ze kunnen zich voordoen 
in een ander lichaam. En wat ik toen zei: “Ik hamer er met mijn lichtdrilboor op, dat we onze angsten onder ogen 
durven te komen.” En het grappige is, en tegelijkertijd ook nog een beetje het frustrerende, dat de mensen niet zo 
bereid zijn om angsten onder ogen te komen want op het moment dat je wilt kijken waar die angsten op 
gebaseerd zijn, komt er een realiteit naar voren die zo groot is en die je feitelijk vraagt afscheid te nemen van alles 
waar je je tot nu toe aan hebt vastgehouden om je in deze realiteit te kunnen bewegen. 
Dus er komen cultvormingen aan de orde, religies komen aan de orde, bepaalde …..?....., bepaalde technieken die 
je hebt geleerd. Ineens blijkt alles anders te zijn. Ik zeg altijd “dat is niet erg, want het enige wat er gebeurt is, dat 
je een groter schild van bewustzijn gaat opzoeken en daardoor krijg je juist voor die tools die je altijd gebruikt, 
krijg je een miljard gereedschappen terug.” 
En wij mensen komen in onzekerheid en dat is een programma in ons tweede DNA streng, als we in onzekerheid 
komen, waar we dus geen fundament meer hebben waarop we kunnen denken en herkennen, dan komen we in 
een gevoelsprogramma terecht die zegt: “Oei eng.” Dus we zitten in een voortdurende loop. We zitten in een 
neurologische, emotionele loop. Hoe komen we daar nu uit? Door onze mond te houden? Dat kan toch niet? 
Dat kan alleen maar door het bespreekbaar te maken. Het is echt de moeite waard want we worden bezocht en 
beschermd door zulke grote allianties, beschavingen die hier op en rondom de aarde zijn om ons te ondersteunen 
en zij wachten op ons dat wij het lef hebben om in het onderzoeksterrein te gaan wie nou die veroorzakers zijn, 
wat er achter zit van onze gevangenis en dan gaan we daarna open leggen wat ónze rol daarin is. 
Dat heeft alles te maken met galactische verantwoordelijkheid. Die kunnen wij niet ontlopen. 
Als we zeggen, ja dat zijn zij en zij en zij, ik ben daar geen onderdeel in hoor, ik heb nooit iets verkeerds gedaan. 
Op het moment dat we dat zeggen, dan blijven we in deze situatie. 
Dus alle galactische oorlogen, die enorm groot zijn, zijn altijd geweest door onbereid willigheid van de mens om te 
kijken wat de eigen verantwoordelijkheid is en durf ik die ook te nemen. 
 
De vergane historie in onderliggende collectieve super trauma's die de mensheid op deze planeet heeft, komen 
voort uit een tijd die zich eigenlijk afspeelt, lineair gezien, 500.000 jaar in onze toekomst. Dat is ook waar ik 
vandaan kom. Ik ben vanaf die plek hier heen gegaan, heel bewust, om 
aan te kaarten dat we dit met elkaar, allemaal in ons dragen. Dus ik ben niet de een of andere goeroe, ik ben 
gewoon Martijn. Ik heb alleen gezegd van, oké ik ga daarheen, ik ga er over beginnen. Ik ga dat weer terugbrengen 
in het bewustzijn. En waarom ik dat doe, heeft te maken met een klein stukje informatie wat was vergeten maar 
er wordt nu steeds vaker over gepraat. Ik heb een bepaalde functie gehad, dat hebben we allemaal, in het 
ontwikkelen van de menselijke beschaving, de oorspronkelijke mens en ik heb daar, zeg maar, ook een soort 
verantwoordelijkheid in, in het herstel van het spirituele. Omdat ik ook mededrager ben van de 
verantwoordelijkheid waardoor het zo kon zijn dat de mens niet vooruit ging. Daarom gebeurt er naast dit ook 
veel meer. 
Ik heb heel diep in mijzelf mijn spirituele veerkracht weten te vinden om dit gewoon te doen. 
Ik heb heel vaak op het punt gestaan van, misschien heeft het ook geen zin. 
Mensen kunnen het niet snappen en ze dragen het niet. Ik zie ze allemaal wel de zaal uitgaan en dat is allemaal 
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angst in mij. En daar moest ik ook doorheen. Dus prachtig mooi. 
 
Einde van een super geavanceerde en spirituele beschaving. Diepgewortelde levenstrauma's liggen in ons 
opgeslagen. En het is een beschaving, ik beeld hem even uit alsof het vernietigd is, maar dit is het gevoel wat we 
er collectief bij hebben, omdat we niet meer in dat bewustzijn zitten. Maar de bijzonderheid hierin is, dat die 
beschaving, terwijl we hier nu met elkaar zitten er nog steeds is.  En dat we elk moment terug kunnen keren in dat 
bewustzijn. En omdat ik dat kan, van kinds af aan al, ben ik dus in die veerkracht gekomen om daar over te praten. 
Ik kom daar ook mensen tegen van hier in die wereld. Daar spreek ik ook mee. En dan is het echt van, ja we zijn 
nog met te weinig. 
Dat heeft alles te maken met het herstel van de levende bibliotheek, het hologram, de invasie en onze rol daarin, 
hoe kunnen we dat doen en het begint bij het besef dat het zo is. En dan keert dat weer terug in een bepaalde 
vorm in onze energie door het uit ons weg te gooien en ons voortdurend zelf te regenereren in die situatie waarin 
wij zitten. 
 
Als je nu kijkt naar de staat van ons bewustzijn hoe wij de wereld moesten ervaren, ik heb dat er gewoon tussen 
geprikt omdat er toch wel veel behoefte is om te kijken wat we nu eigenlijk ervaren, dan kun je wel zien dat onze 
realiteit eigenlijk een geconditioneerd circuit is. 
We gaan naar school. Als kind moeten we al leren lezen, leren schrijven, we moeten ons verdiepen in thema's die 
er feitelijk helemaal niet eens toe doen. Je creatieve kant als kind wordt feitelijk gewoon ja gewist zou je kunnen 
zeggen. Je mag er als kind niet zijn en nu is het heel erg, maar vroeger als ik dat van mijn ouders hoor, was het nog 
veel erger. Alhoewel natuurlijk dat zijn verschillende systemen. De kinderen mogen er gewoon niet zijn. Dus 
opvoeding en scholing, nou je ziet het. Op je 41ste zoals ik, zou je kunnen denken Jezus moet het weten. En dan 
zegt Jezus, ga leven breng liefde. Nou als we dat nou gaan doen. Dan kunnen we alle “maren” transformeren in licht, 
in liefde. 
Het is aan ons. Op de cursus in wonderen zegt hij eigenlijk, dat wij dat zijn. Dat vind ik zo leuk.   
 
De invloeden van buitenaf. Daar hebben we het meeste last van. Dus je kunt alles doen in je leven en toch hebben 
de invloeden van buitenaf impact. Dit heeft alles te maken met buitenaardse contacten en het heeft te maken met 
ons aardse bewustzijn. Hoe willen wij in vredesnaam in contact komen met buitenaardsen als wij over onze 
verantwoordelijkheid hier als aards bewustzijn eigenlijk gewoon maar zeggen van: ja maar dat weet ik allemaal 
wel hoor en het niet leven. 
Dat is een heel groot verschil, je kunt wel iets zeggen en je kunt je ergens in verdiepen en op het moment dat je 
het voelt trachten ernaar te leven, er komen prikkels van buitenaf, pats weg is het. 
Het komt er echt op aan, het komt echt op teamwork aan en hoe aanpassend zijn wij om werkelijk die liefde te 
beleven en met die invloed ook in het hologram licht uit te ademen met bepaalde kringen om die aarde weer te 
herstellen. 
Dus je kunt wel vragen, wie ben ik nu eigenlijk, je kunt zeggen “ik ben mijn ervaringen.” En alles wat ik heb ervaren 
in mijn leven maakt hoe ik reageer in een situatie. Je kunt ook zeggen “ik ben wat ik mij herinner.” De uitspraak 
van nazi's zonder verleden en nazi's zonder toekomst is heel erg waar. Een beschaving zonder verleden is ook een 
beschaving zonder toekomst. 
Want op het moment dat wij als beschaving niet ons verleden weten, weten we ook niet waar we feitelijk naar toe 
gaan. 
Het is nooit in het universum ooit zo geweest dat een beschaving zich aan het …?....   was zonder de historie te 
kennen. Want als je de grondlegging kent van een beschaving en je kent de liefde van de wezens die je hebt 
gecreëerd en de missie leeft, dan heb je ook dus een doel. Omdat onze historie weg is, is ons doel weg. Is er niet 
en dat doel wordt ingevuld door economische modellen. Dat is het doel, geld verdienen, geld verdienen en geld 
verdienen. Dus je kunt zeggen, ik ben wat ik me kan herinneren, dat geldt ook voor beschavingen. 
Op persoonlijk level kun je rustig zeggen, ik ben wat ik me kan herinneren, dus als ik me alleen dit leven kan 
herinneren, ben ik dus Martijn. 
Op het moment dat ik die voorhistorische naar voren weet te halen, ga ik uit het Martijn stuk, nou niet weg, maar 
integreert in mijn galactisch verleden. 
Wij zijn dus eigenlijk niet wij niet zijn. We denken dat we weten wie het is, wie we zijn. Op het moment dat ik 
iemand tegenkom, ik heb o.a. jaren in de computers gezeten, kunnen mensen vragen “hé Martijn ben je nog met 
computers bezig?” Ik krijg daarmee de rol toebedeeld van computerman. Ik voel dat ook. Ik voel op dat moment 
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dat ik bijna in die rol ga van Martijn met de computers. Daardoor, dat ik dat voel, word ik het ook en zend ik dat 
ook uit. 
 
Dus het is aan ons om te beseffen op het moment dat jij met buitenaardsen in contact komt, wie je werkelijk bent. 
Ga je vanuit die persoonlijke rol reageren, wordt het lastiger. Op het moment dat jij, zonder dat jij weet wie je 
bent, maar wel voelt van ja ik ben een galactisch wezen, het is gewoon een cadeau dat ik dit mag zien, het is een 
cadeau dat ze bij mij komen, het is familie. Op het moment dat je daarin berust, zonder vanuit je persoonlijkheid 
te zeggen “Joe daar zijn ze.” Dat is logisch hoor, maar het gaat vanuit rust, het neutrale veld om het contact met 
elkaar krijgen. Op het moment dat je het persoonlijke stuk aan de kant durft te zetten, of dat je gewoon bewust 
bent van het feit dat je dat niet laat regeren, krijg je veel makkelijker contact. 
Het leuke is dat we elke dag allemaal meerdere keren per dag worden geprikkeld door een galactische groep die 
dus te maken hebben met jouw...?.. Je pakt de signalen vaak niet. Dat is echt een enorme klus. Wij maar denken 
van, waarom landen ze niet gewoon, maar daar zit zoveel achter. 
Zo eenvoudig is het voor hen ook niet. 
 
Dus “wie ben ik” is de meest interessante vraag. Je kunt zeggen: ik ben wat mijn persoonlijkheid maar ook wat 
mijn multidimensionale meta bewustzijn, dus het bewustzijn dat ik buiten mijn lichaam heb en in het universum 
aanwezig is, zich weet te herinneren. Dat is wie we werkelijk zijn. 
Daar liggen de sleutels. En de sleutel om dat [weten wie we werkelijk zijn] te verwijderen, is het geheugen. En 
daarom is het precies dat punt wat Zeta groeperingen, Archontische rassen, Reptiliaanse strijdkrachten, die 
gigantisch groot zijn, precies met de mensheid hebben gedaan in het bewustzijn, ze hebben het geheugen 
uitgeschakeld. En dat hebben ze niet gedaan door een schakelaartje op te halen, maar dat hebben ze gedaan om 
de oorspronkelijke wereld, waar wij van origine leven, ons daar te invaseren in het hologram en dat hologram is in 
feite uitgeschakeld geraakt en dat is op een bepaalde manier zo gedaan, dat het niet meer mogelijk is dat wij van 
buitenaf aangezet worden, dat wij het alleen maar zelf kunnen herinneren. 
Op het moment dat wij van buitenaf benaderd worden, dan wordt het menselijk bewustzijn eigenlijk overspoeld 
door krachten, waardoor wij nog ernstiger in de val komen. Daar zijn de galactische oorlogen over gegaan. Nu 
zitten wij in deze fase en het geheugen dat is gewoon de sleutel. 
Denk maar even aan al die hypnose, als iemand die onder hypnose is, ja die wordt een kip en op dat moment is 
die persoon een kip. Wij zitten als collectief in die situatie, alleen het is een zeer gedetailleerd hologram en dat 
hologram is zo exact geschreven, en wordt zo exact gecontroleerd en gedomineerd, dat wij dus denken dat alles 
wat wij zien, dat is zo geavanceerd dat kan nooit een hologram zijn. 
Het hele universum is een hologram, het is het Goddelijk plan. 
 
Ja hoe ontkomen wij aan die grote werkelijkheid waar ik het nu over heb? Nou ja je hoeft daar niet over na te 
denken, daarom hebben jullie allemaal religies op deze planeet gekregen, die in essentie natuurlijk de boodschap 
brengen dat het over liefde gaat, maar zo slim in elkaar zitten dat er dus complexe schuldgevoelens in verborgen 
liggen. Op het moment dat jij rug keert naar je kern, je keert je rug naar je geloof, je keert niet alleen je rug naar je 
geloof maar ook naar je naasten en als je dat waagt dan word je verketterd. Dan krijg je hele nare toestanden. En 
je kunt ook het gevoel krijgen dat je je rug toekeert naar God, omdat God wordt geprojecteerd op een wijze die 
voor het menselijk vermogen dan wel handig is, maar veel te bekrompen is. Die hele religie, die hele systemen van 
religie zorgen ervoor dat we in een soort greep zitten, een wurggreep van bewustzijn. 
Want God is namelijk zo ontzettend groot, dat kun je niet ….?..... De al kracht, de kracht van verbinding wat alles 
met elkaar verbindt, dus de verbindingskracht, is zo ontzettend groot, zo beschermd, die zit niet in één religie op 
een bepaalde manier. En dat is iets wat je op andere planeten niet tegenkomt. 
 
Alle verhalen van mensen, dat ze in contact zijn geweest met wezens die een bepaalde religie aanhangen die b.v. 
lijkt op het Jodendom, het Christendom, dat zijn allemaal valse inserties. 
Dat zijn invoegingen, informaties om ons te laten denken van “oh nou dan zal het hier ook wel kloppen als het 
daar ook zo is.”  Het zijn allemaal pogingen om ons in een bepaald proces te houden. 
Daar moeten we uit, willen we werkelijk vrijkomen, moeten we uit al die beelden weg durven stappen, het moet, 
dat moeten we durven om vrij te komen. 
Ja dan komen we wel eens gevoelens tegen, die dan eenmaal haaks daarop staan. Het vertrouwen in onze leiders 
hebben we, nou dat vinden we ook heel fijn, ze hebben het beste met ons voor en ze voeren uiteraard allemaal de 
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agenda uit van de industrieën, die gecoördineerd worden door de groepen die achter de schermen de zaak 
letterlijk besturen. En het gaat maar om één ding, om ons bewustzijn te houden op de plek waar het nu zit.   
En ze vragen mij wel eens “Martijn waar gaat het dan allemaal om?” Dat kan ik niet in 5 minuten uitgewerkt 
beantwoorden op een lezing dag, maar waar het nu om gaat is om het bewustzijn van de mens zo te houden zoals 
ze nu is. Er hoeft niet perse een derde wereldoorlog te komen. Echt niet. 
Als dat nodig is en ze voeren dat in, door die krachten, dan doen ze dat alleen maar om de mensen in die 
frequentie te houden omdat er een enorm bewustzijnsverschuiving plaatsvindt. 
Dus je kunt best ook wel zeggen van, zodra er grote terroristische aanslagen zijn, wordt het geïnitieerd omdat er 
mede gezien wordt dat er een collectief bewustzijnsproces bezig is op de planeten waardoor de mensen ineens 
wakker worden. En dan komen er opeens weer van die verschuivingen overheen. 
“Het is nu eenmaal zo”, dat hoor ik vaak van mensen, dat ze dan zeggen “Ik denk er liever niet over na, want het is 
nou eenmaal zo, wat kan ik er aan doen,” en dan draai ik me om en stap in mijn auto met een glimlach, want het is 
weer een bevestiging van ja: dit is het hoe mensen geprogrammeerd zijn. 
 
De conclusie is wij leven in een gedicteerde realiteit waar spirituele vrijheid in aanwezig is, waarin wij ons kunnen 
ontwikkelen en binnen de kaders van de ontwikkeling kunnen wij dus vrij leven, maar waag jij het buiten die 
kaders te komen van wat je als realiteit aanvaardt, kom je in een andere werkelijkheid. En die werkelijkheid is zo 
ontzettend groot, dat je je kunt afvragen wat wij niet mogen weten, waarom worden wij onwetend gehouden en 
wat draagt ons aardse ras in zich? En het lijkt mij heel leuk om na de pauze hierover verder te gaan. 
 
Pauze 
 
Om even terug te gaan naar het vorige, wat mogen wij niet weten, dit is iets waar veel mensen zeggen: “Martijn 
die conclusie klopt niet.” Oké, misschien zit ik er helemaal naast. Maar het geeft wel een onderzoeksveld hè. 
Stel dat het zo is, dat het klopt wat ik beweer, wat ik ervaar en waarom ik hier ben, dan zou het dus zo kunnen zijn 
dat we in een gedicteerde realiteit zitten, waar we vrijheid ervaren en binnen die vrijheid wij nog steeds gevangen 
zitten omdat wij niet buiten de kaders van onze eerste en tweede DNA streng durven te kijken. En dat gaan we 
toch doen. Dus we stappen er gewoon uit. We stappen uit die veilige, zekere en beschermende, en voor ons heel 
goed bedoelde en het beste met ons voorhebbende werkelijkheidssyndroom, zo noem ik dat maar gewoon. Dus 
we stappen uit alle kaders weg. We stappen dus weg uit alles wat we leren, wat we hebben geleerd, wat onze 
gemoedstoestand beïnvloedt, wat ons een gevoel geeft van vaak toch verdriet, wordt allemaal veroorzaakt door 
onze hormonale huishouding in ons lymfeklierstelsels, die wordt geïnvaseerd door neurologische prikkels. Dus wij 
worden eigenlijk gepakt in ons emotioneel bewustzijn via onze gemoedstoestanden. 
Stel je loopt de winkel in, je hebt een goed humeur, je haalt een pak appels, je hebt iemand gedag gezwaaid en je 
komt terug en je hebt een rot gevoel. Dan zeggen wij “ja je bent door de energie van een ander gelopen.” Dat 
klopt ook. Maar wat er gebeurt is, is dat er een verandering heeft plaatsgevonden in het metafysische circuit van 
je  hologram en daardoor verandert er iets in je hormonale huishouding, heel snel gaat dat, en vervolgens wordt 
je gemoedstoestand aangepast. De mens wordt voortdurend in de gemoedstoestand gepakt. De hele seks 
industrie heeft daar ook mee te maken. Het zit heel slim in elkaar, het gaat allemaal om systemen die wij niet 
snappen, die wij niet zien. 
 
Ben je bereid om blanco te zijn? Dat betekent dan ook echt, dat alles wat we hebben geleerd, wat we zijn 
tegengekomen, wat we ook heel leuk vinden en ook dingen die we niet leuk vinden, dat we dat gewoon eens 
eventjes parkeren. En ik vraag dus van niemand om je realiteit weg te gooien en te versnipperen, nee. 
Het enige wat nodig is, is parkeer het gewoon eens. Dus we drukken ons bestuurssysteem maar even weg in de 
ICT taal gesproken. 
Nou dat is apart. Stel je nou eens voor dat wij helemaal geen kaders zouden hebben van ervaringen. 
Dat we nooit zouden hebben geleerd wat een religie is. Dat er geen geld zou zijn en dat we helemaal geen 
gevoelens zouden kennen van onderdrukking of dat we dingen zouden moeten doen, die wij niet willen. 
Mijn vader zei vroeger altijd: “Dat is een utopie.” Inmiddels heeft hij dus ook ontdekt dat dat kan, het is innerlijke 
vrijheid hè, het gaat bij allemaal om innerlijke vrijheid. Hoe beklemd zijn wij in ons gevoel. Op het moment dat je 
daar helemaal vrij van komt en alles aan de kant durft te parkeren, kom je in een potentieel veld. En dat is het 
levensveld, waar geen vreugde is en waar geen angst is. 
Classificaties hè?  Ik voel mij vreugdevol of ik ben angstig. Het is op basis van onbegrepen informatie en gevoelens. 
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En op het moment dat jij angst en vreugde bij elkaar durft te leggen en gaat bekijken waarom je dat dan 
classificeert als angst dan kom je dus op die kaders uit. En de buitenaardse allianties die ons ondersteunen om 
weer in ons vermogen terug te keren, vragen eigenlijk aan ons van, jongens laat het gewoon los. Durf daar maar 
eens gewoon doorheen te gaan. 
En ja dat kan heftig zijn, en ja het is goed en wij worden ondersteund als je in een situatie komt dat het heftig is, is 
er altijd precies die persoon, die voor jou klaar staat.    
En als je dan beschadigd bent in je punt van, ja maar ik ken geen mensen die voor mij klaar staan, dan is dat jouw 
beschadiging. Dus je krijgt dan precies dat stuk, waardoor even niemand voor je klaar lijkt te staan, dan ga je nog 
dieper daar doorheen en als je dat dan dus ook durft toe te staan, die heling, dan ineens staat iemand voor jou 
klaar. Dat is de Magic of the universe. 
 
Dus dat lege veld ga ik nu met referentiekaders inbrengen 
De incarnatie teams zijn hier aanwezig in het universum, zijn er altijd geweest en dat zijn teams van mensachtige 
wezens, die ons begeleiden om de ziel naar het lichaam te brengen waarin wij worden geboren. En het bijzondere 
is, ik heb daar “incarnatie” neergezet, ik gebruik zelf altijd het woord “simulatie”, omdat ik ook heb gezien hoe het 
in elkaar zit. Betekent niet dat het daarom nep of fake is, het betekent dat het een andere betekenis heeft. Daar 
draait het om. 
En die incarnatie teams zijn fantastische, grote groepen, die enorme, je zou kunnen zeggen hele serene ruimtes 
zijn dat, prachtig mooi, niet liefdevol, niet angstig, het is gewoon, je kunt daar zijn en je bent. Dat is waar het om 
gaat, zonder oordeel of een classificatie. En ik heb dat gezien en ik kan me dus ook volledig herinneren hoe ik hier 
ben gekomen, dat ik met mijn lichaam, mijn ectoplastische lichaam waar mijn bewustzijn van mijn ziel in zit, in 
een soort apparaat ben gaan liggen, ik heb me natuurlijk suf gezocht met bepaalde zoekmachines, waar je in gaat 
liggen en dat apparaat is een soort biologische machine, die gestuurd en bestuurd wordt vanuit het collectieve 
bewustzijn, zeg maar vanuit zoals je het kunt noemen, een soort engelenrijk, en in die machine lig je met je 
lichaam en daar komt het, dan gaat dat bewustzijn uit dat lichaam weg en wordt hier wakker in een 
kinderlichaam, een baby. 
Ik kan me dus nog helemaal herinneren hoe dat ging. Dat betekent ook dat het lichaam wat opgeslagen ligt, waar 
je dus eerst in zat, is er dus ook nog. Energie gaat nooit verloren hè zei Albert Einstein. Het is ook zo. Alleen wij 
proberen altijd te begrijpen hoe dat werkt. Is een ziel vormloos of heeft een ziel een bepaalde vorm waarin het 
huisvest? Ja een ziel heeft ook een bepaalde vorm waar het in huisvest. Alleen het zijn lichtfrequenties die wij niet 
kunnen zien, waardoor wij zeggen dat een ziel geen vorm heeft. Natuurlijk heeft een ziel een vorm. Het is 
bewustzijn in de hoogste vorm, zonder een vorm te hebben heeft het toch een vorm. Dat kun je alleen zien als je 
het vermogen aanzet. En het vermogen hebben we dus op het moment voordat we op aarde komen, dragen we 
dat vermogen in ons. 
 
Die incarnaties of simulaties, die kunnen tegelijkertijd plaatsvinden. Dus op het moment dat je die keuze maakt 
om naar het simulatieprogramma te gaan, dus dit leven, waarin je dus ontwaakt, kun je tegelijkertijd ook in 
andere parallelle realiteiten terecht komen. Daarom heb ik er ook bij gezet, gelijktijdige incarnaties zijn 
werkelijkheid. 
En wij omschrijven en begrijpen incarnaties aan de hand van ons voorstellingsvermogen van wat wij ervan 
snappen. En het grappige is, dat dat gebaseerd is op wat we ooit hebben gehoord of geleerd. Want als iemand het 
woord incarnatie heeft gehoord en je zou dit verhaal vertellen, is dit voor die persoon incarnatie. Dat zijn dus de 
referentiekaders. En op het moment dat je iets hebt aangenomen en daarmee heel veel jaren hebt gewerkt of het 
staat in allerlei geschriften, op het moment dat je dat hebt aangenomen als de realiteit dat het zo functioneert, 
dan kun je er eigenlijk bijna niet meer vanaf. Daarom zullen we echt los moeten van die referentiekaders. 
 
Ik heb daar een plaatje staan met allemaal lijntjes, zo werkt ons metafysisch bewustzijn. Zoals de sterren met 
elkaar in verbinding staan, dat gebeurt het in onze hersenen ook. 
 
Opmerking: Is wat jij nu vertelt dan ook niet een referentiekader? (Martijn ja). Maar is dat dan de werkelijkheid, is 
dat dan de realiteit? 
 
Dat is waarom ik zeg, parkeer gewoon je eigen realiteit. Het enige wat ik doe, is vertellen wat mijn ervaringen zijn. 
Door die ervaringen te vertellen, kun je in je eigen database beweging krijgen en op basis van je eigen gevoelens 
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kun jij je onderzoeken starten. Dus mijn realiteit is niet per definitie ieder zijn realiteit. Ik sta hier puur te vertellen 
vanuit mijn eigen ervaringen. Dat kun je hierna gewoon weer loslaten. 
(Iemand maakt een niet verstaanbare opmerking). 
Dat klopt en daar kom je ook in terecht als je andere realiteiten durft te onderzoeken. Vandaar dat je hier bent. 
 
Onder begeleiding van de Ouden, dat zijn wezens die er eigenlijk ongeveer uitzien zoals deze wezens. Op dit 
moment is iemand aan het tekenen voor me, die heel goed, supergoed kan tekenen wat iemand vertelt hoe het er 
uitziet en ik hoop dat ik die tekeningen de volgende keer kan meenemen, omdat ik het zo fijn vind dat je dus op 
authentieke ervaringen iets kunt laten zien, want anders is het toch altijd een plaatje van YouTube. 
Deze wezens die zijn altijd aanwezig, zij creëren de weg door het bewustzijn naar de aarde, ze creëren een soort 
tunnel, dat is een soort bescherming, waardoor je er met je zielenbewustzijn doorheen reist. En waarom is dat 
nodig? Het is allemaal op menselijke basis hè dat we het kunnen begrijpen, want eigenlijk gebeurt het heel anders 
dan wat ik nu zeg, alleen kunnen we het dan niet snappen. Ik probeer het op een manier te vertellen wat dan een 
vorm heeft. Ze reizen dus mee door  het hologram van bewustzijn naar de plek toe waar wij dus geboren worden, 
waar ons bewustzijn zich gewaar wordt. Dat is het eigenlijk. En die plek daarheen wordt begeleid door hen en 
waarom? Omdat die reis daar doorheen, gaat door een hologram heen, dat onder controle staat van Reptiliaanse 
en Archontische krachten. Dus wij krijgen zielbescherming mee om hier dus terecht te komen zonder dat we 
getraceerd worden. Dat klinkt heftig en is het eigenlijk ook, het is gewoon puur bescherming. En dat kunt je ook 
wel bedenken. Stel je voor dat er iets zou gebeuren. Dan zouden we deze plek niet kunnen vinden. En waarom 
zoeken we deze plek op? Omdat juist op deze plek, in deze dimensie, bij de aarde hier, de sleutels liggen om in het 
diep getraumatiseerde proces ons hologram lichaam weer te activeren. Dus we kunnen deze reis eigenlijk niet 
afslaan. Dat hebben we wel in het verleden geprobeerd. We hebben als mens heel vaak geprobeerd om in een 
andere dimensie te evolueren om weer terug te komen in het oorspronkelijke bewustzijn, alleen dat leidde steeds 
tot destructie, omdat we de stap oversloegen om angsten los te laten. 
Die zitten dus gekoppeld aan deze dimensie, het emotionele bewustzijn. 
Even kijken naar het volgende plaatje. 
 
Dit is een dimensionele wachter, dat zijn de tegenovergestelde krachten die zich als vogelachtigen laten zien, met 
hele monsterlijke gezichten. En waarom doen ze dat? 
Zij domineren en controleren de poorten naar buiten toe op het moment dat jij buiten jouw kaders  van de eerste 
en tweede DNA banen, die in jou vervlochten zitten, durft te komen. Dus ga je b.v. mediteren dan kun je dus heel 
veel effecten tegenkomen. Je kunt mediteren in een heel rustige fase, je kunt door de meditatie in een nog hoger 
bewustzijn komen en dan komt er ergens een bepaald moment waarop je of voelt: nou dit is het, het is gewoon 
goed, maar ga je dus verder dan kom je door lagen heen buiten de kaders van de eerste en tweede hologram 
DNA, waardoor je in een oorspronkelijk deeltje van je vermogen komt en dan kan het zijn, dat hoor ik van 
duizenden mensen, dan kan het zijn dat je in een angst van jezelf terechtkomt van, durf ik nog wel verder te gaan, 
wat gebeurt er met alle gevoelens. 
En waar het mee te maken heeft is niets anders, dat er in die laag buiten die eerste en tweede DNA, dat zit feitelijk 
in ons brein verwerkt, dat is een programmering, daar ligt een programma dat je overspoeld wordt door 
gevoelens, waardoor jij eigenlijk denkt, nou ik moet er maar  mee stoppen. Ik voel me niet prettig. En dan kom je, 
als je doorgaat dus wezens tegen, die er heel erg raar uitzien en die zijn gebaseerd op een collectief trauma. 
Dus in onze historie zijn er wezens ingebracht, die ook geclassificeerd worden in allerlei verschillende geloven en 
die wezens zitten bewust als hologrammen en als herinneringen in ons opgeslagen en op het moment dat we ze 
tegenkomen, projecteren ze precies die angst naar ons toe die wij in ons dragen. 
Op het moment dat je vrij bent van die angsten en je zou zo'n wezen tegenkomen, ga je er dwars doorheen. Dat 
heb ik dus meegemaakt. Dan zie je dus letterlijk dat het ook echt een hologram is, waar we dus helemaal niet voor 
bang hoeven te zijn. Die gevoelens heb ik in mijzelf opgelost, daardoor kunnen zij dat niet in mijn database naar 
boven halen. Dus wij kunnen wel liefde in ons dragen, maar op het moment dat wij de beschadigingen niet 
oplossen, blijkt dat daarop aangehaakt wordt. Het zit heel slim in elkaar. Want die persoonlijke trauma's zitten in 
dit leven, in dit moment. Het moment van nu. 
Dus of het nou gedurende het hele leven is opgebouwd, die trauma's of angsten, of uit vorige levens komt, dat 
maakt niet uit, je draagt het in het nu. En je wordt ook in het nu geconfronteerd met die gevoelens. En op het 
moment dat je daar niet vrij van bent en denkt dat je wel alleen liefde en licht in je draagt, draag je dus ook een 
deel van jezelf niet in je, want als angst goed begrepen wordt, bekrachtigt dat juist jouw vermogen in je liefde. Wij 
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zijn heel duaal ingesteld. 
De Plejadische mensen waar ik contact mee heb, zeggen altijd tegen mij: “Wij gebruiken de dualiteit niet in angst 
en liefde. Wij gebruiken de dualiteit om elkaar te versterken.” Dus op het moment dat er een onenigheid is, 
verschil van inzicht, gaan ze niet met elkaar vechten, maar gaan ze elkaars ervaring tot elkaar nemen, gaan ze 
daarmee aan de slag en vervolgens gaan ze, dus zonder elkaar af te branden, gaan ze elkaars visie beleven, 
uitvoeren en dat integreren ze met elkaar. 
En wat wij hier op aarde hebben, is dat de dualiteit elkaar gaat verketteren, afstoten. Als je een soort gesprek hebt 
doe je dat voor de vorm. Er zitten heel diepliggende gevoelens onder.   
En wij worden dus bestuurd door ons gevoelsverstand. 
Deze wezens sturen de informatie van ons, wat wij doen in onze staat, of wij aan het mediteren zijn of 
bereidwilligheid om daar doorheen te gaan, sturen ze door naar een soort mainframe, een computersysteem, 
maar dan een levende computersysteem.   
 
De Annunaki dynastie zijn wezens die op onvoorstelbare manieren worden weergegeven en kwamen meer dan 
een half miljoen jaren geleden op de aarde aan. Deze aarde waar wij nu over spreken. Zij kwamen hier binnen en 
doorbraken de multidimensionale beschermende allianties. Op de aarde is dus een hologram en bestaat uit dat 
hologram, opgebouwd door al die beschavingen is een planeet speciaal voor de oorspronkelijke mens geschapen 
en die lagen hebben ze doorbroken en zijn hier binnengekomen in het hologram. Ze zijn dus eerst de aarde gaan 
invaseren via het hologram, wij hebben dat niet zien gebeuren, hebben de bouwstenen van die realiteiten 
geherprogrammeerd waardoor alles een andere waarde kreeg en vervolgens zijn ze op een hele slimme, 
onzichtbare manier zijn ze hier binnengekomen en hebben de tijdslijn veranderd. Dat hebben we niet zien 
gebeuren. En we kunnen het ook niet meer terughalen, we hebben die geheugen databank niet, die zijn 
geblokkeerd. 
De Annunaki hebben die tijdlijn herschreven en duiken werkelijk overal op. En wij hebben het idee dat het te 
maken heeft met b.v. de Egyptische periode of dat het iets te maken heeft met de Sumerische kleitabletten, 
terwijl die Sumerische kleitabletten veel minder oud zijn dan de invasie van de Annunaki dynastie. Maar we zien 
ze overal in terug. 
En het bijzondere is dat op het moment dat je er anders naar gaat kijken, je van binnen in jezelf ook een vraag 
ervaart van, ja stel dat het zo is, waarom is dat dan zo? Waarom hebben ze dan die tijdslijnen veranderd?   
Heel simpel. Op het moment dat ze ons hologram van de aarde, deze levende bibliotheek binnengingen, konden 
ze door ruimte en tijd kijken en zagen al, dat wij wezens zijn met een scheppend vermogen en te aller tijden zullen 
wij ontwaken. Er is een moment waarop de mens zal herkennen wie zij is, wie wij zijn. En dat moment wordt nu 
gemaskeerd door een valse historie. 
Dus er zitten allerlei inserties in de historie, die dus feitelijk werkelijkheid zijn geworden omdat we ze vanwege 
hen herinneren in onze database. 
Ze hebben iets laten gebeuren dat wij niet hebben ervaren in het leven nu, toch ervaren we de historie in onze 
geschiedenisboeken en we ervaren ze ook als we daar heen gaan dat die historie er is want die kleitabletten zijn 
er. Maar het is een insertie van de realiteit om ons af te leiden. En onze mind kan niet begrijpen dat datgene wat 
wij zien, collectief een invulling is op basis van wat zij willen dat wij ervaren als de realiteit. Is het nog te volgen? 
 
Deze wezens die zie je overal. Kijk ik organiseer ook contactdagen van vraag en antwoord om te delen hè. Ik leer 
ook weer van de reacties van mensen hè. En dan kun je ook weer dieper op dingen ingaan. Er komt ook heel veel 
naar boven toe, heel veel wensen en maren komen naar boven. En als dit en wat dan...... Zoveel gevoelens en 
vergelijkingen komen dan naar boven, hoe zit het dan met de engelen en hoe zit het met enz. Die hele doos van 
Pandora gaat eigenlijk open. En dat is ook de bedoeling.   
Deze wezens kom je overal tegen. De Annunaki zijn binnengedrongen als reptielachtige heersers met een 
ectoplastisch lichaam, dat kun je ook zien. Als je ze ooit zult zien hoef je niet te schrikken. 
Het zijn hele grote wezens. Als je angst hebt schrik je automatisch, als je dat in je hebt. Maar als je 
ze tegenkomt, hoef je niet bang voor ze te zijn. Want dan reageer je niet meer. Ik geef een voorbeeld van mijzelf. 
Als ze zich manifesteren bij mij dan ben ik niet bang. Het is een zeer indrukwekkend schouwspel omdat te ervaren 
want ze zijn groot, heel groot. Ze hebben een enorm, massief lichaam. En op het moment dat je naar ze kijkt en je 
ziet naar die lichamen, zie je ook dat hun lichaam een soort vloeibare substantie is, wat dimensionaal van aard is. 
Het kan fysiek zijn, je kunt ze gewoon een dreun geven, maar het is zo ontzettend heftig om naar te kijken. Je ziet 
dat hun lichamen zich aan elke vorm kunnen aanpassen. 
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Dus het is een lastige materie. Ik weet niet of jullie wel eens gehoord hebben van Skredo Hoewei (?) , dat is een 
Afrikaanse medicijnman. En in 1992 was Tineke de Nooy van een paranormale uitzending van RTL4, ging zij naar 
Zuid-Afrika en daar ontmoette zij die medicijnman. 
En die medicijnman liet allerlei zaken uit hun historie zien van die prachtige mooie mensen, die stammen en exact 
dit verhaal ligt daar dus opgeslagen. En al die mensen uit de natuur, dat zijn duizenden mensen, die weten dat 
gewoon. Die weten dat die wereld gewoon, deze wereld, gedomineerd wordt door reptielachtige wezens. Die 
snapten niet, dat de rest van de wereld dit niet begreep. Die snapten het niet, het was voor hen een verrassing dat 
we het niet wisten. Hij heeft er heel veel informatie over gegeven, Skredo Hoewei (?), heel interessant. Echt 
ontzettend interessant omdat het zo authentiek ook is. 
 
De Annunaki dynastie bestaat dus niet alleen uit reptielachtige wezens op een bepaalde manier, ze laten zich op 
verschillende wijzen zien. Ze tonen zich ook op verschillende manieren. En zij hebben letterlijk de religies hier op 
aarde neergezet om door ons te laten aanbidden. Want de oorsprong van de mens is dat wij een Goddelijke 
essentie dragen. En door de geheugens te blokkeren en wij niet meer kunnen herinneren wie wij zijn, religies hier 
op aarde te brengen en daardoor mensen in verdeeldheid tegen elkaar op te zetten, histories in elkaar te zetten 
waardoor mensen vanuit trauma in oorlog met elkaar blijven. In Israël en Palestina is natuurlijk helemaal geen 
oorlog meer om de werkelijkheid van wat ze denken waar het om gaat, die oorlog is gebaseerd op wederzijdse 
trauma en dat houdt het in stand. Als je trauma in één keer bij al die mensen zou kunnen transformeren, zou de 
oorlog in één keer voorbij zijn. Want alles draait om trauma. En de religies zijn daarom speciaal neergezet op een 
hele slimme manier rondom deze aarde, om aanbidding af te dwingen. 
Dus mensen hebben ook geleerd, als voorbeeld, dat God kan straffen. 
Terwijl niets minder waar is. Die straf dat zijn de Annunaki dynastie. Zij straffen, Goddelijk bewustzijn heeft alleen 
maar liefde. 
Op het moment dat je daar dus ingaat en je geeft je over aan een religie, waarin je dus knielt voor iets groter dan 
jij, maak je jezelf feitelijk kleiner. 
En het bijzondere is door dat gevoel te hebben van nederigheid wat heel veel religies in zich dragen, zodra je dat 
gevoel in jezelf naar boven haalt, gebeurt er iets heel bijzonders in ons morfogenetisch hologram. De poorten 
gaan open. En wat er gebeurt als die poorten opengaan, is letterlijk dat ons vermogen van waaruit wij normaal 
gesproken kunnen creëren, die vermogens worden uit ons weg getapt. Want wij dragen die sleutels nog in ons. 
Dus de Annunaki zijn eigenlijk uit op onze scheppingskracht. Die dragen wij in ons hologram. Daarom zijn veel 
mensen ook vaak zo moe. Want er gebeuren heel veel rare dingen. 
Nou is het bijzondere dat we daar niet meer bang voor hoeven te zijn. Want er heeft iets heel bijzonders 
plaatsgevonden. Van 14 op 15 december [waarschijnlijk 2014, lezing is van maart 2015] is er een schokgolf door 
ons zonnestelsel gegaan en dat is een golf van … ja mensen praten over fotonen maar dat is het eigenlijk niet, het 
is een soort vermogen dat ons holografisch energieveld afsluit. En dat is gebeurd. 
Waar komt die schokgolf nou vandaan? Dat is ook interessant natuurlijk. Die komt uit de zon weg en de zon zit in 
ons metafysisch bewustzijn, in deel 4 vertel ik daar echt wel meer over, ik heb ook plaatjes die ik laat zien, zit in 
ons metafysisch bewustzijn opgeslagen en wat Joke ook zei in het begin, wij zijn dus die Goden. Het is zo 
ontzettend mooi jongens dat we dit weer mogen gaan beleven, ja alleen we mogen geen afscheid nemen van iets 
en nieuwe referentiekaders naar binnen halen om vervolgens te onderzoeken in jezelf wat het je brengt, ja dan 
loop je vast. Het is niet zo dat ik mensen naar huis laat gaan en vervolgens geen nazorg geven. Daar zijn nog leuke 
dagen voor. 
 
We hebben hier hetzelfde plaatje, het gaat hier eventjes om. Wat gebeurt er in je? Je ziet hier die vleugels hè. De 
Annunaki zijn gespecialiseerd in holografische.. ja manipulaties. En dat doen ze op een hypnotische wijze via het 
6de en 7de DNA streng in ons metafysische bewustzijn, daar zitten ze op in te prikken. En wat hebben ze gedaan? 
Wat ik dus al aan het begin vertelde hè dat alles een energieveld heeft en uit dat energieveld ontstaat iets fysieks. 
Dat gebeurt met hypnose ook en met gevoelens is dat precies hetzelfde. Dus er zijn implants in ons gebracht, 
bepaalde programma's, die ons voortdurend in een bepaalde realiteit houden. En daar zijn b.v. de vleugels van de 
Annunaki, die dus in de historie zo zijn ingebracht dat ze gelinkt worden aan de historie van b.v. Egypte, waardoor 
we dud denken, ja maar dat is iets heel moois, en ze worden ook gelinkt aan engelen, dus die vleugels zijn heel 
mooi. Nee, het symbool van de vleugel is letterlijk onderdrukking. Het is een symbool, een metafysisch symbool 
zodra je het ziet, het heeft te maken  met onderdrukking en het plaatje hiervoor met aanbidding, aanbidding van 
iets anders. Die vleugels kom je eigenlijk overal tegen.   
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En laten we nou eens gewoon hardop vragen. Hebben de engelen vleugels nodig? Dat is onze menselijke perceptie 
hè. 
Deze wezens zijn zo slim. Ze hebben perceptuele interferentie bij ons aangebracht, waardoor zij dus datgene wat 
wij denken dat het is, beïnvloeden zij en bevestigen zij. Wij denken dus dat engelen vleugels hebben totdat wij het 
zo vaak hebben gezien, hebben ze dat ook. Maar engelen hebben helemaal geen vleugels. Ze kunnen zich wel met 
vleugels laten zien, dat doen ze dan op basis van onze referentiekaders. Maar ze zijn magnifieke wezens. Ze dragen 
helemaal geen vleugels, totaal niet want ze hebben het niet nodig. 
Dus je ziet in heel veel verschillende dingen ook nog gezond te denken en te voelen, vragen te stellen, en dan kom 
je soms dieper in bepaalde lagen van daar klopt iets niet. 
En die signalen, die vleugels, dat is een soort hypnotisch symbool om een gevoel van onderdrukking op te roepen. 
En als we het dan even over engelen hebben, de engelen zijn daar dan heel verdrietig over, want wij, de 
mensheid, aanbidden de engelen. Er zullen veel mensen zijn die het niet doen, maar het collectief van de 
mensheid aanbidt engelen. Je ziet ook altijd plaatjes dat engelen dan boven het bed hangen. De engelen zijn gelijk 
aan ons, wij zijn gelijk aan engelen. Wij zijn engelen in een andere dimensie. Het enige wat wij hoeven te doen is 
om te beseffen dat we elkaar in de armen kunnen vallen. God ontmoet God schrijft Janosh in het boek. Dat is wat 
hij hiermee bedoelde, dat wij voortdurend onszelf ervaren, alleen wij plaatsen het in een ander beeld.   
Nemen wij nu afstand van engelen? Nee. Wij gaan juist veel meer de verbinding aan met de engelen. Het wordt 
zelfs veel toegankelijker want door de juiste referentiekaders naar voren te halen, dat het veel dichter bij ons ligt, 
verandert er iets in ons hologram waardoor wij er dus veel meer verbinding bij kunnen voelen. 
 
Nou ja, dit zijn een paar plaatjes, die ik voorbij laat komen over de geschiedenisvervalsing. In Egypte zie je dan, 
hier komt het uit vandaan, hier een plaatje me apache helikopters, vliegtuigen, tanks etc. Nou volgens de officiële 
lezing is dat 6000 jaar oud. Ook dit wordt niet op RTL nieuws of de NOS uitgezonden. Je kunt je er vragen over 
stellen van hoe komt het dat het er allemaal is, dat wordt ons allemaal niet verteld. En als het werkelijk zo is dat 
dit zo is, dat het ertoe doet, dat is niet zo, dit zijn inserties van de Annunaki. Dat zijn gelijkenissen van onze huidige 
wereld om ons af te leiden van, ja er waren al eerder beschavingen. Die waren er ook, die hebben zij daar 
gebracht. Wij gaan daardoor het onderzoek richten, als we gaan onderzoeken, op dit soort elementen. 
En dat is ook goed hoor, er worden lezingen over gegeven, het maakt heel veel bewustzijn los. Alleen ik spreek 
over een iets andere schil. Ik praat over de grotere schil van manipulatie, dat als wij gaan ontdekken dat er veel 
meer aan de hand is, dat dat zelfs een insertie is om de werkelijke werkelijkheid daar achter compleet te 
maskeren. Je ziet het ook in de Maya tijd. Natuurlijk waren er kosmonauten in de Maya tijd, natuurlijk. Maar dat 
zijn niet de kosmonauten, de galactics, die ons nu bezoeken vanuit liefde. Dat zijn samenwerkende groepen van de 
Annunaki, dat is een gigantische dynastie. 
Die vorm zie je ook overal terugkeren in allerlei gebouwen etc. we kennen de meesten. Het meest bekende is deze 
natuurlijk (adelaar van Hitler). Dit gaat niet over Duitsland, het gaat over ons bewustzijn. Het is het bewustzijn van 
de mens om te accepteren dat er onderdrukking is. 
We zien het in allerlei logo's, je ziet het vaak op jassen staan, op auto's staan. Het heeft een zoveel diepere 
betekenis buiten de 2de en 3de DNA om, buiten deze dimensie, dat wij helemaal niet snappen hoe wij reageren 
op een bepaalde vorm. Dus de mensheid mag echt wel wakker worden. 
 
Er zijn 2 grote groepen die het meest strijden op dit moment om de aarde, oftewel om het zeggenschap van de 
dimensie rondom de aarde, zeg maar de atmosfeer. 
En dat zijn insectoïde rassen, die vechten, strijden met de Greys. De Greys bestaan uit 2 verschillende rassen.  Dus 
je kunt niet per definitie zeggen dat de Greys boosaardig of niet boosaardig zijn. Maar het is wel zo dat de Zeta 
groepering waaronder ze vallen, dat is een gigantische alliantie, die meer dan 10.000 planeten domineert, om 
maar eventjes in de context te zetten, dat wij niet de enigen zijn. 
Het is alleen zo dat ze die 10.000 planeten domineren omdat ze op zoek waren naar een bepaald soort en dat 
hebben ze hier op aarde gevonden. Er is een hele geschiedenis aan vooraf gegaan voordat de mensheid dus in een 
soort prison of the mind, terechtkwam. 
En wij denken dan in een tijdslijn van 100 jaar dat de televisie ontwikkeld is, het gaat ons voorstellingsvermogen te 
boven. Wij hebben gewoon simpelweg niet de kaders om het in de juiste context te plaatsen. En als we dat 
gewoon accepteren dat het gewoon veel groter is dan dat, dan komen we al een heel stuk dichterbij. 
 
Je ziet de DNA aanpassingen aan die plaatjes terecht komen en nou ja daar zie je ook weer die vleugels hè, die 
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zitten bovenin. Uiteraard zijn dit gewoon 2 DNA strengen, je ziet de farmaceutische industrie en hier zie je de 
slang die ook weer symbool staat voor DNA manipulatie. Overal kom je het tegen. 
Is een apotheker nou per definitie een Annunaki. Nee natuurlijk niet. Want de mensen weten niet welke agenda 
ze per ongeluk mee initiëren. Dus daar hoeven we helemaal geen oordeel over te hebben want op het moment 
dat we gaan beseffen wat er gebeurt ….. wat gebeurt er als je een apotheek binnenloopt en je ziet dat logo staan? 
Als je heel diep van binnen gaat voelen, moet je wel een beetje bereidwilligheid voor hebben hoor, als je heel diep 
gaat voelen, voel je op het moment dat je die apotheek binnen komt en je ziet al die mensen bij de balie, 
medicijnen worden opgehaald, dan voel je dus een bepaalde ongeschiktheid in jezelf. Heel heel subtiel zit dat in 
ons verwerkt. Dat komt door het logo. Wij worden beeld technisch letterlijk in ons brein geprikkeld. 
Zo zijn er ook affirmaties en beelden waardoor je daar dus weer kracht van kunt krijgen. Bijvoorbeeld van 
bepaalde graancirkels, niet allemaal, er zijn ook graancirkels die niet goed geladen zijn. 
Dus je kunt je de vraag stellen, hoe kan het dat wij lezen dat wij geschapen zijn door de Goden, daar wordt vaak 
over geschreven hè we zijn geschapen door de Goden, dat zij, dus die buitenaardsen de Annunaki, apen DNA 
nodig hadden om ons te creëren, dat ze ons hebben opgebouwd op een bepaalde manier en dat zij een 
zogenaamd experiment wilden doen, want het staat in het boek geschreven dat wij voortkomen uit de Annunaki, 
die ons hebben geschapen. Zij zijn dan onze Goden. Maar dat is ook niet zo. Want zij zijn niet onze Goden. Zij zijn 
onze manipulators. 
Hoe kan het eigenlijk, terwijl er elders in het universum nog vele andere duizenden exact als menselijke rassen 
zoals wij bestaan?  Waarom hebben ze niet gewoon bij andere planeten  die mensen weggehaald en hier op de 
aarde neergezet, als ze de aarde zo nodig een experiment wilden inladen? Waarom hebben ze dat niet gedaan? 
Nou, ik heb een reis rondom de aarde gemaakt, al heel vaak, maar daar was één reis bij die mij heel erg aan het 
nadenken zette, gewoon puur door mijn eigen gevoel. En dat is denk ik een jaar of 7 geleden, ik ging om de aarde 
heen in een soort capsule, een sigaarvormige capsule. 
Ik heb dit plaatje erbij gezet omdat het ook deze hoogte was, dus deze afstand. Ik keek uit het raam naar buiten, 
en ik zat met mijn hoofd echt tegen het object aan, ik wil het geen glas noemen want het is geen glas, maar ik 
keek er naar en terwijl ik keek was het doodstil. Er was helemaal geen geluid, niets, puur rust. 
En ik voelde, terwijl ik ernaar keek, de energie van die aarde tegen mij praten in een soort muziek, zo kun je het 
zeggen, met harmonische klanken. 
En die aarde die sprak en ik keek, en in een flits, dat is gewoon niet te beschrijven, in een flits kreeg ik de hele 
database van die planeet door mij heen, ik werd het. En het klopt, wij zijn dat namelijk ook. 
 
En het was zo'n heftig moment, ik barstte in huilen uit puur uit verbinding vanuit het emotionele bewustzijnsveld, 
barstte ik in huilen uit en ik keek naar die planeet, en ik voelde van, ik ga nooit eerder weg dan als ik dat heb 
gedaan waarvoor ik hier ben gekomen. 
 
En ik realiseerde me op datzelfde moment, dat als alle leiders op deze planeet allemaal een keertje zo rondom die 
aarde zouden vliegen en dat gevoel zouden voelen, als ze dat allemaal een keer zouden doen, dan hoefden we 
nooit meer te discussiëren over bepaalde zaken, want dan zouden de mensen allemaal voelen, al die mensen 
zouden voelen, hoe belangrijk het is dat deze prachtige planeet ons emotieveld op kan schonen, simpelweg door 
er naar te kijken en door ermee in verbinding te zijn. 
En denk nu eens gewoon, hoe kan het nou eigenlijk dat de ruimtevaart als we in honderd jaar tijd zulke 
beeldschermen kunnen maken, hoe kan het dat de ruimtevaart nog steeds met raketten werkt en dat als er dan 
technieken zijn, en die zijn er want ik ben betrokken geweest bij die programma's over andere voertuigen, hoe kan 
het dat al die mensen dus niet het vermogen krijgen om binnen te dringen in die geheime ruimteprogramma's om 
allemaal gewoon eens een keer rondom die aarde te vliegen. Waarom worden die programma's niet vrijgegeven? 
Is dat alleen de techniek, ja natuurlijk het gaat om techniekvrije energie en dat mag niet naar buiten komen. Dat 
heeft alles te maken met dat de gemoedstoestand van de mens bevorderd wordt op het moment dat je zo'n reis 
gaat maken. 
 
Nou ja, in aansluiting hierop heb ik een filmpje, die gaan we even draaien. 
 
Het bijzondere is, dat deze prachtige planeet die is van ons allemaal. Voor ons allemaal. 
We hebben de planeet eigenlijk een beetje alleen gelaten, het planetaire bewustzijn. Ja hoe komt dat? Omdat we 
het niet wisten. We wisten niet dat het zo ernstig was, dat wij in een fase zijn waarin ontwaking echt nodig is. En 
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we wisten ook niet dat gewoon de kennis ervan het horen en het beleven van het feit dat er zoveel misleiding is, 
dat dat zo belangrijk is om tot een opening te komen in je bewustzijn om die aarde vanuit een andere intentie te 
gaan benaderen. 
Dat het niet alleen maar een kwestie is van af en toe een meditatie doen, maar dat het een kwestie is van veel 
dieperliggende, achtergehouden informatie met elkaar te gaan delen. Want dit, wat wij nu doen, dat is wat de 
krachten nou eigenlijk vrezen. 
Dit is wat wij doen. Wij hoeven niet tot in de diepste, ter diepste lagen te gaan. Natuurlijk, mensen zeggen wel 
eens tegen mij: “ja, het is wel gefragmenteerd.” Ja het zijn ook fragmenten. En waarom? Omdat het gaat om de 
verbinding. Want op het moment dat wij die verbinding durven te leggen, ook al heb je nog zoveel verschillen, dan 
kunnen wij bergen verzetten. En dan kunnen wij het planetaire bewustzijn zoveel liefde brengen vanuit het vlak 
dat er nou eenmaal verbinding is, dat wij de planetaire bewustzijnsverschuiving in één keer een potentiële bush 
geven vanuit liefde, waardoor er dus echt wonderen kunnen gebeuren. En dát is wie wij zijn. 
Het vreemde is, dat wij altijd hebben gedacht, dat wij bijvoorbeeld de regering omver moesten werpen. Dat er 
een nieuw geldsysteem zou moeten komen. Maar dat zijn inserties van hén. Zij hebben de probleemmodellen hier 
geïntroduceerd, zodat wij op een gegeven moment de dringende behoefte hebben om die probleemmodellen te 
herzien. 
En daarbij slaan wij ons vermogen over. En daar gaat natuurlijk alles over. Hoe gaan we dat ten dienste stellen? 
 
Ik ben in de toekomst geweest van de wereld waar we nu in zitten, 25 jaar hierna. En dat is een toekomst, daar 
gaat iets heel bijzonders gebeuren. Er worden straks heel snel nieuwe technologieën 
geïntroduceerd. Technologieën die er al zijn, nano technologieën die al uitvoerig op het menselijk bewustzijn 
getest zijn. Denk maar wat je elke dag inademt van boven je hoofd. En die nano technologie wordt straks 
gepresenteerd als revolutionaire nieuwe technologieën, nieuwe materialen, ook materialen die niet stuk kunnen 
gaan. We krijgen straks smart telefoons die kun je tegen de muur aangooien, kun je door het water heen halen. 
Het worden allemaal leuk gepresenteerde cadeautjes en die technologie die komt zo snel om ons in een andere 
frequentie van bewustzijn te brengen. 
Nog lager dan waar we nu zitten. Kan dat? Ja dat kan. 
Ik ben in de toekomst geweest en ik heb die toekomst bekeken. En die toekomst van ons, lineair, 
25 jaar vanaf hier, die zag er verdraaid goed uit. Want wat ik daar zag was een wereld zonder geld. 
Geen geld. En ik zag een wereld waar geen armoede meer is. Dus het herverdelingsmechanisme is volledig tot 
stand gebracht en problemen zijn nagenoeg opgelost. 
De wereldbevolking is fors gereduceerd, brandstoffen zoals wij dat nu kennen zijn er niet meer, het was eigenlijk 
bijna een jubel situatie. 
En ik liep daar door de straten, het was een grote stad. Ik denk dat het de stad Denver was. Ik ben er niet helemaal 
zeker van, maar ik denk dat dat het was en in die stad daar liepen ook mensen, net als ik. En ik keek naar die 
mensen en ik raakte er gewoon bijna onwel van wat ik toen zag. En ik zag, dat het zielenbewustzijn van wat wij 
hebben als wij elkaar aankijken waarvan je nu tegenwoordig al vaak van denkt, nou heb ik wel verbinding met de 
mensen, was daar radicaal weg. Dus 25 jaar vanaf hier. 
Wij willen graag denken in termen van over 500 jaar, dat is lekker ver weg hè. Daar hoeven we ons nog niet druk 
over te maken. 
Maar wat ik dus zag is een groep mensen, die de touwtjes in handen heeft, die nu ook de touwtjes in handen 
heeft en letterlijk, exact het juiste plan lanceerde als antwoord op alle problemen van nu. En ik heb heel veel jaren 
onderzoek gedaan naar de geldindustrie en het economische model, welke gedomineerd worden door Annunaki 
wezens en het hele punt van deze crisis waar we nu in zitten, wat ook in channelings wordt gezegd, er komt een 
nieuw model. Het wordt veel in channelings weergegeven, er komt een nieuw model en geld verdwijnt. 
Ja, ons zielenbewustzijn verdwijnt. Dat is wat ze willen. En dat is niet wat lukt. En waarom lukt dat niet? Omdat het 
nodig is om alertheid te gaan krijgen op het fenomeen problemen en oplossingen. 
En de oplossingen liggen helemaal klaar voor alle modellen. De centrale bankiers weten het ook allemaal al, de 
protocollen zijn allemaal uitgewerkt. Het geldsysteem, de crisis die we nu hebben gehad is puur een vooropgezet 
systeem, compleet in scene gezet, waarvan de bankiers zelf niet eens weten dat dat zo is, want die zitten in de 
molen van het traject Maar achter de schermen waar het geldcreatie mechanisme functioneert, daar hebben 
exact op het juiste moment gebeurtenissen plaatsgevonden met als aanwijzing dat Lehman en Brothers failliet 
ging, waardoor er zo'n grote  kapitaalhap uit de economie verdween, schulden over en weer en geld verdampte, 
allemaal een vooropgezet plan om crisis in werking te zetten waar dus opnieuw antwoord op moest worden 
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gegeven. 
En in deze wereld zag ik ook een model wat in feite wenselijk is. 
Alleen het punt is, het moment dat het geïntroduceerd wordt, en dat zit er dus aan te komen tussen nu en 6 jaar, 
zullen wij nóg meer van onze vrijheid moeten afstaan. We denken dat we nu eigenlijk al het punt bereikt hebben 
dat we geen vrijheid hebben, maar het gaat om ons hologramvrijheid. 
Dus de aanbidding die wij weggeven aan deze wezens, het kleiner maken van ons vermogen, het leeg laat zuigen 
van onze holografische, levende bibliotheek energie die wij zijn, dát is waar zij op uit zijn. 
 
En op het moment dat je dus een hele beschaving op haar knieën kunt krijgen, dan krijg je dus ook de hele energie 
van die beschaving cadeau. Wij kunnen ons bijna niet voorstellen hoe dat werkt, maar dat is wat ik heb gezien, en 
zéér gedetailleerd. En als ik nu kijk wat zich op de aarde voltrekt, dan zou dat zeker de realiteit kunnen zijn over 25 
jaar. En dit kunnen we veranderen doordat wij die hologrammen zijn en onze hologrammen gaan invullen met de 
informatie dat wij die autoriteit terug dienen te halen. Dat wij op voorhand weten wat achter de schermen wordt 
geprogrammeerd. Dat wij op voorhand weten dat wij vanuit ons vermogen, wie wij werkelijk zijn, de 
hologrammen in kunnen laden, dat kun je op een heel eenvoudige manier doen. Je zou b.v. lekker kunnen gaan 
zitten ergens in de natuur, maar dat kun je ook gewoon thuis doen, je kunt je ogen sluiten en heel diep inademen 
vanuit verbinding met moeder aarde, dat je die liefde van moeder aarde inademt en dan adem je hem dus 
uiteraard fysiek in je mond, je ademt die liefde gevoelsmatig in je hart in en je voelt de liefde die jij aan de planeet 
terug moet geven en op het moment dat je uitademt, uiteraard adem je dan uit via je mond of neus is heel 
persoonlijk, maakt allemaal niets uit, op het moment dat je uitademt dat je voelt dat die energie en die liefde die 
je uitademt, dat die dus terecht komt in jouw hologram, dat je hologram gevuld wordt met liefde van de planeet 
en vervolgens voel je dus dat jij dat hologram uitdraagt en overal waar jij komt, draag jij de kracht en de 
scheppingskracht van de planeet in je. 
En het grappige en het bijzondere is, als je dit met meerdere mensen gaat doen, dus niet meer alleen 200 mensen, 
maar echt gewoon 5 of 6000 mensen, dan verzet je ongelooflijke bergen. 
Ik heb testen gedaan, de gekste dingen, je kunt gewoon auto's laten afslaan als je daar je intentie op zet. Je kunt 
letterlijk de materie beïnvloeden. Dit is gewoon kwantum fysica, dat is wie wij zijn. 
Maar doordat we de moeite niet meer nemen en ons door de prikkels van buitenaf zo laten overrulen, hebben we 
de rust niet meer, we nemen de liefde niet meer, we hebben geen tijd, we nemen geen tijd, we herinneren het 
ons niet meer, dus we doen het niet. En daardoor helen we de planeet niet. 
Het is aan ons, werkelijk aan ons, om deze technologieën, er zijn er veel meer van, weer in te zetten en je zult 
merken dat het werkt. Ik zou daar zelf best wel eens een keer een middag over kunnen organiseren met elkaar 
vanuit liefde bepaalde projecten op te zetten om eens te gaan kijken hoe we bepaalde zaken in beweging kunnen 
brengen. Dat doe je dus vanuit je individueel, er komt geen groepjesvorming, dat zeg ik er alvast even bij. 
 
Daar komt ie aan. Hier gaat het om. Dat weten we. Het behoud en het herstel van ons oorspronkelijk potentieel. 
De Siriaanse en Plejarische mensen waar ik contact mee heb, en met name  de Siriaanse mensen waar ik heel veel 
contact mee heb, staan eigenlijk te jubelen over het feit, dat wij eindelijk aan de slag durven te gaan vanuit een 
kader wat we voorheen “angst” noemden. 
Dat vinden ze fantastisch. Want uiteindelijk als we die angst weten te doorboren en wij gaan aan de slag vanuit 
het feit dat we er gewoon voor elkaar kunnen zijn, en er dus ook daadwerkelijk zijn, kunnen we ook oude 
technieken weer vinden. En ze gaven heel veel informatie over beeld denken en beeld voelen. Dat weten we vaak 
ook wel, hebben we op workshops geleerd, maar we passen het vaak niet toe.   
Tot op het moment dat je in een winkel bent en je ziet iemand lopen die je eigenlijk niet aardig vindt, dan neem je 
een ander pad, dat is een reflex. En op het moment, dat wij dus op dat moment beseffen van, wacht eens even, er 
is iets in mij wat blijkbaar nou ja een blokkade is, ik ga daar gewoon eens langs lopen en ik ga die persoon gewoon 
even kort gedag zeggen. Wil die persoon met mij in gesprek, dan zeg ik gewoon, nou ik heb eigenlijk geen tijd voor 
een gesprek maar ik wou je even gedag zeggen. Op dat moment doorbreek je dus iets essentieels. 
Het is een mechanisme waar de hele planeet in vast zit. Zie je dat in het groot voor je, hoe de mensen elkaar 
ontlopen? Hoe hele naties elkaar ontlopen? Het is te simpel voor woorden, het ligt letterlijk in onze huiskamer. In 
mijzelf zit het. 
 
En dat beeld denken, op het moment dat ik er dus voor wegloop, dat is waar het om gaat, ik loop weg en dan heb 
ik dus een beeld over die andere persoon en het bijzondere is, dat beeld is niet hier, maar het beeld zit in mijn 
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hologram en dat zend ik zo bam naar die persoon toe. 
We kunnen elkaar dus letterlijk op een manier bestoken, die zeer schadelijk is. En die techniek wordt dus ook 
tegen de mensheid ingezet. En op het moment dat wij weer gaan beseffen dat wij eigenlijk een gedrag hebben dat 
niet bij ons hoort en we gaan het op een helende manier toepassen, op een andere manier toepassen, dan 
kunnen wij letterlijk die ander, door dat beeld weer te herzien,  kunnen wij die ander ook een leuk beeld sturen.   
Als ik iets naars tegenkom, dat heb ik mezelf gewoon aangeleerd, dat als er iets gebeurt wat ik denk: hè bah wat 
naar, of ik zie iets wat indruk op mij maakt, dan zet ik altijd een bloem in mijn hart neer en stuur ik dat gewoon 
naar die situatie toe. En ik ben gelijk vrij van het gevoel maar die persoon ook. Het klinkt een beetje zweverig 
maar het is in feite gewoon  kwantum fysische wetenschap.   
En dat is een heel belangrijk iets en ja de Siriaanse mensen verzoeken ons eigenlijk om daar heel erg mee aan de 
slag te gaan. Want dit gebruik je ook om in contact te komen met hen. 
De Arcturianen gebruiken dat standaard, één van de grootste beschavingen die multidimensionaal ontwikkeld is 
en letterlijk betrokken is bij het aardse planetaire bewustzijnsverschuiving, ook door middel van graancirkels, een 
heleboel heilige, geometrische vormen, en ook letterlijk staan te trappelen van, ah wat geweldig, nu wordt er een 
keer anders gekeken. 
Want op het moment dat wij overal de misleidingen in gaan zien en op het moment dat wij alles durven te 
bevragen, als we dat gewoon durven te doen zonder een aanname te hebben dat het niet zo is, als we durven te 
bevragen komen we weer in ons explorerend vermogen terug, wie wij zijn. We hebben altijd alles onderzocht. En 
nu zitten we als hondjes op onze achterpootjes te wachten op de signalen die van buitenaf komen. 
Ja en hoe pas je dit nu toe in je dagelijkse leven? Zo eenvoudig lijkt het niet, maar is het wel. Op het moment dat 
jij daarin gaat veranderen, kan het zijn dat jij in je omgeving mensen kwijtraakt. Dat ken ik wel. En ik heb er zo 
ongelooflijk mooie, dienstbare vriendschappen voor terug gekregen, die zijn zo ontzettend dienend en dát zijn nou 
je vrienden van dat moment. Dus laten we niet in patronen blijven hangen die ons vasthouden in een oud 
systeem. 
 
Ze hebben een ongelooflijke kennis en ze zeggen ook: “Die technologie van jullie dient hand in hand te gaan met 
jullie spirituele evolutie.” Dat weten we wel, maar wie doet het? We kopen toch vaak wel die tablet, terwijl we 
weten dat we eigenlijk aan onszelf dienen te werken. Die tablet heeft dus invloed op ons bewustzijn. 
Wat ik vertelde, dat het lichaam is opgebouwd uit energieën en dat het zich driedimensionaal manifesteert en 
met computertechnologie is het idem dito. Computers zijn hologrammen en worden bestuurd vanuit een speciale 
manier om jou in verbinding te brengen met het mainframe van de informatie. 
Hoe heet die man? Die man die … goh hij zat bij de NSA, hij is gevlucht. Edward Snowdon. 
Ik ken iemand, die hem persoonlijk kent en waar het werkelijk om ging in files, het ging om buitenaardse 
infiltratie. Dat is waar zijn files over gaan. En wat hij naar buiten bracht was dat  multidimensionale, holografische 
coderingen werden ingevoegd in alle computer apparatuur, waardoor je dus leeg getrokken wordt als je achter de 
computer zit en je mind gelezen wordt en alle informatie die je in je hebt, wordt gelezen. En hij heeft daar speciale 
technieken voor om de computers af te schermen. Moeten we hier bang voor worden? Nee, want we kunnen 
door ons hologram te herinneren en intenties in ons hologram te zetten, kunnen we ons daar tegen beschermen. 
Maar de meeste mensen weten dit niet, die zitten dus eigenlijk als zombies achter die computer. 
En hoeveel mensen herkennen zich erin dat je achter die computer gaat zitten, terwijl je er niks te zoeken hebt. Je 
gaat er vaak achter zitten omdat je niets te doen hebt. Je weet niet wat je moet doen en ga je achter die 
computer. Die computer die lokt. Ze noemen het verslaving, maar dat is het niet, het is een hologram. Het is een 
programma van het apparaat die in onze energie hangt. 
 
Communiceren is een heel belangrijk issue, dat dienen we ook echt te leren. En dat is ook de echte opstap als wij 
tot een galactische community willen terugkeren, waar veel over geschreven en gechanneld wordt, dat wij ons 
spirituele evolutieproces eerst weer op gang dienen te brengen, dan is dit de eerste stap. Dus de schoonste 
communicatie tussen mensen is: luister naar elkaar. Gewoon luisteren, luister eens wat een ander te vertellen 
heeft. En zo nodig die vragen stellen en ook elkaars beleving en ervaring tot je nemen. Dus ook voelen wat de 
ander voelt. Dat doen we tegenwoordig bijna niet meer. En dat zijn wel essentiële zaken die in de religies liggen 
hè. In de religies gaat het toch ook om liefde en uitwisselen. Alleen de vormgeving in de religies zijn in feite 
gemanipuleerd. 
De inhoud van de religies is wie wij zijn. En op het moment dat wij dit weer gaan toepassen, gebeurt er iets heel 
bijzonders (wordt een opmerking gemaakt) open en empathie, ja klopt. 
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Hoeveel empathie hebben wij eigenlijk nog? 
Wij zijn compleet in een model gebracht wat we totaal niet koppelen aan de buitenaardse invasie, we zien het als 
een economisch model. En als je daar heel diep in gaat kijken dan zie je dat de hele samenleving compleet in de 
mangel zit en psychisch zwaar emotioneel belast wordt, waardoor wij zoveel uitdaging hebben dat wij ons 
eigenlijk alleen maar op onszelf durven te richten, want het enige waar het nu nog om gaat is dat ik het nog goed 
heb. De rest van de wereld is toch gestoord, ik ga nu alleen nog maar voor mezelf zorgen. 
Dat zijn die mechanismen die maken dat er nog meer verwijdering komt. 
En op het moment dat ik gesprekken heb, dat ik samen ben met Siriaanse mensen, gaat het altijd hier over. Ik 
vraag wel eens: “Hoe is de stand van zaken?”  Dan kijken ze zo, zo van, we zijn met elkaar bezig, weet je nog? 
Maar ik wil ook wel eens iets horen van, wat is er aan progressie? De progressie op dit moment is, dat wij met 
elkaar, over de hele wereld, hierover aan het spreken zijn. En welke vorm we eraan geven maakt eventjes 
helemaal niets uit. 
Het gaat erom dat wij gaan begrijpen, dat die gigantische alliantie, die grote federatie die er daadwerkelijk zijn, 
pas in contact komen met ons, eerst individueel en in het groot in contact met ons komt op het moment dat wij de 
misleiders herkennen, ze ook erkennen dat ze er zijn. Want op het moment dat we dat zien en weten, weten we 
ook, dat op het moment dat we contact krijgen met de galactis die er in dienstbaarheid voor ons zijn, dat die dus 
ook gevaar lopen op het moment dat wij niet herkennen dat er iets kan gebeuren. 
Heel simpel voorbeeld, ik heb eens een keer met iemand gesproken die zei: “Ja ik ben bewaarder van een 
prachtige, mooie ufo, een heel mooi voertuig van licht en ik sta helemaal klaar en op het moment dat die wezens 
eruit komen, landt er een ander voertuig en dat wezen stapt eruit en heeft zo'n negatieve impact op mij, ik snapte 
niet wat het voor iemand was. En daardoor werd het hele contact verstoord.” 
Op het moment dat jij dus op de hoogte bent dat er dus krachten zijn die ook aanwezig zijn en je kunt er naar 
kijken, en je herkent het als zodanig, oh prima en je zet je hologram aan vanuit een diepliggend gevoel van “jij mag 
er ook zijn,” dus geen kader, maar “ja je mag er ook zijn” en vervolgens geef je je aandacht weer aan datgene waar 
het om gaat, is dat in één keer weer weg. 
Dus we voelen voortdurend door ontkenning. 
 
Dwaling, mindcontrol, de hele wereld zit onder mindcontrol, maar het is ook wat we zelf creëren op het moment 
dat we groepjes gaan vormen en cultvormingen krijgen en we iets gaan  aanhangen.   
Daarom zeg ik ook altijd van, onderzoek voor jezelf, want op het moment dat je dit [groepjes vormen] doet krijg je 
dus weer cultvorming en dan krijg je weer religie. Dus het is onze taak om dit te onderzoeken, dat kun je met 
elkaar doen, maar wel dat je vanuit je wezen jezelf blijft. Dat je nooit meer je energie geeft aan iemand of wat dan 
ook. Dat je nooit jouw energie aan mij gaat geven, dat zou ik ook niet accepteren. Ik geef het gelijk weer terug. Dat 
we leren soeverein en autonoom te zijn en dat we vanuit dat stuk ook met elkaar iets kunnen onderzoeken en als 
je dan gezamenlijk tot een andere conclusie komt, de één zegt dit en de andere zegt dat, dat je zegt: “Oh ja kan 
ook,” maar ik ervaar het anders. 
En op het moment dat je een zogenaamde waarheid gaat creëren, krijg je dus weer een nieuwe religie. De New 
Age beweging is één van de grootste valse inserties geweest van de Annunaki religies. Die hebben dus letterlijk de 
New Age uitgevonden, hier neergezet, passend bij het bewustzijn, passend bij het onderzoeksterrein waar de 
mensen zitten en als zodanig is de New Age wereld ook één van de meest moeilijke en lastigste bereikbare groep, 
vanwege die kaders.   
 
Waarom wordt die aarde op dit moment zo druk bezocht? 
De aarde wordt natuurlijk al heel lang druk bezocht, maar op dit moment is het onvoorstelbaar druk, gigantisch 
druk. 
De krachten, die ons onderdrukken, dat is een enorm grote groep met een super grote historie, hebben ontdekt 
dat de mens, deze mensen hier die ze dus als zodanig ook speciaal hebben uitgezocht omdat ze op zoek zijn naar 
die speciale mensen, zij hebben ontdekt dat de mens dit deel van het universum belichaamd. Ze hebben ontdekt, 
dat zij bestaan bij de gratie van ons vermogen. 
Zij hebben ontdekt, dat als wij dus tot ons vermogen gaan komen, dat zij ophouden te bestaan. 
Zij hebben ontdekt, dat, door ons in deze situatie te houden waar we nu in zitten, zij onderzoeken kunnen starten 
om te kijken, hoe kunnen we het moment voorkomen dat de mensheid ontwaakt, dat zij terugkeert in haar 
vermogen en wij daardoor niet meer bestaan. 
Dus de hele schil van wat wij zien als realiteit, is een realiteit die zich afspeelt in een superbewustzijn. We zitten 
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dus gelocked, we zitten opgesloten, zij zitten opgesloten in ons vermogen. En dat was een ontdekking wat zo 
onthutsend was waardoor in de alliantie van de dynastie van de Annunaki ruzies zijn uitgebroken en ook 
opsplitsingen zijn gekomen waardoor er bepaalde groepen Annunaki een andere visie hebben, die meer lijkt op 
het welzijn van de mens, maar nog steeds een afwijkende koers hebben. 
 
(Er wordt een vraag gesteld) Hoe kan iets niet meer bestaan? Ja wat is bestaan hè? 
Hun bewustzijn, het bewustzijn van de andere wezens, van de Annunaki wezens, bevindt zich in onze realiteit en 
dat zit gekoppeld aan ons bewustzijn. Dus het is een ingrediënt. 
Op het moment dat ons bewustzijn opengaat, groter wordt, is er voor hen geen ruimte meer omdat, als wij open 
gaan, keren wij terug in ons potentiële veld en is er voor hun frequentie, waarin zij verkeren, geen ruimte meer. 
Dat is eigenlijk wat er gebeurt. En wat er dan plaatsvindt, hoe het kan dat ze niet meer bestaan, is gewoon dat het 
wordt opgelost, het wordt opgenomen in ons veld. (Opm.: maar nog als het opgelost is, is het nog steeds 
bestaand). 
M: Het is dus ook een oordeel van onszelf 
En het moment dat wij dus terugkeren in ons superbewustzijn, dan ontdekken wij pas en komen wij de echte 
Archontische krachten tegen, die dit hele hologram hebben opgezet. 
Het is zo dat de galactics, die dienstbaar zijn voor de mensheid, dit uiteraard weten. Zij weten, dat deze hele 
realiteit waarin wij zitten, een soort hologram is, waar ook de krachten die tegen ons zijn, een onderdeel van zijn. 
En de galactics benaderen ons dus ook niet vanuit dit universum. Ze benaderen ons vanuit een metafysische 
realiteit, die buiten deze schil ligt. Dus, het zit zo anders in elkaar, ja ik kan het niet makkelijker maken dan dit. 
 
Opmerking: niet verstaanbaar. 
Uiteindelijk is het een zeer welkom bijverschijnsel. Als je kijkt naar de grote realiteit die daar nog achter ligt, dan is 
het eigenlijk logisch dat wij angst inderdaad nodig hadden om tot het ontwakingsproces te komen. Het is alleen 
zo, dat de Annunaki ook gedomineerd worden door de Archontische krachten buiten die schil en dat hebben ze 
dus ontdekt. Wat ze ontdekt hebben, is dat ze ons voortdurend traumatiseren, dat ze in een soort overtuiging 
zitten wat ook een insertie is, ze hebben alle levensfilosofie, en daardoor traumatiseren zij ons en ze hebben 
ontdekt dat die trauma's die wij nu hier in ons persoonlijk lichaam dragen, dat het precies om die trauma's gaat. 
Op het moment dat wij terugkeren in ons superbewustzijn worden de persoonlijke, niet afgelegde trauma's 
meegenomen in ons ectoplastisch lichaam. En daardoor zullen wij niet in ons resonantieveld van het geometrisch 
veld, een expansie bereiken. Dit komt nog in deel 4. Maar het antwoord is inderdaad ja. 
 
Het loopt bijna tegen half 11, dus we gaan het een beetje afronden. Het is niet zo belangrijk. 
 
Dit is wel belangrijk. Binnen deze realiteit waar wij zitten, zijn hele grote groepen, entiteiten die in feite 
controleren waar mensen zitten en waar ze zijn. En dat voelen mensen ook vaak hè. Je ziet vaak entiteiten. Wij 
zien dat als niet(?) overleden mensen, dat is de incarnatie religie zeg maar. Wat er werkelijk gebeurt is, dat er 
invulling wordt gegeven aan programma's door wezens uit een andere dimensie, die ons voortdurend controleren, 
dat wij in onze energie laag blijven. Het positieve daaraan is, dat er ook een groep is die er ongeveer zo uitziet, ze 
komen uit onze persoonlijke toekomst naar het hier en nu eigenlijk om ons op te schonen en ons te beschermen 
tegen die screenings. 
En die wezens die hebben dus een soort tegenovergestelde werking, dus wij lopen hier in het leven en wij zien dat 
allemaal niet gebeuren, veel paranormale mensen zien dat wel, waarin ook op lokaal niveau voortdurend om ons 
bewustzijn wordt gestreden. Het is dus niet alleen buiten de aarde om maar ook hier. 
Wij mogen gewoon altijd elk moment als je weet dat je ergens last van hebt, gewoon een beroep doen op die 
galactics, op deze wezens om je te beschermen. We mogen het gewoon vragen. Het wordt ogenblikkelijk ingevuld. 
Want is er helemaal niks waar we bang voor hoeven te zijn. Ze zijn ons heel graag dienstbaar. Het is een stukje 
informatie wat ik ook weg kan laten uit de lezing. En toch, heeft het in andere delen nog een aanknopingspunt. 
 
Disclosure, daar komen we natuurlijk steeds dichterbij. Disclosure wat we op dit moment horen van Steven Greer, 
die ongelooflijk mooi werk doet met honderden top officials uit de militaire industrie, verklaring onder ede aflegt 
dat er inderdaad ufo's zijn, dat de aarde bezocht wordt door buitenaardse groepen, dat die technologie stil wordt 
gehouden, al die verklaringen onder ede en ook nog uitgezonden zijn op televisie, niet op CNN ja een kort 
fragment, buitengewoon belangrijk nieuws, zit toch iets anders in elkaar dan iedereen denkt. 
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De disclosure die er aankomt is zoals het hier nu lijkt, toch heel erg gericht op het feit dat ufo's bestaan en de 
technologie bestaat. Want de echte disclosure op zielsniveau van wat er dus werkelijk gaande is, dat is disclosure 
die op individueel niveau zal plaatsvinden. 
Dus ieder mens op de aarde, goed of kwaad maakt niet uit, daar wordt geen verschil in gemaakt, zal worden 
benaderd over een disclosure en zal dus vanuit de dienstbare krachten op de hoogte gebracht worden, een 
upgrade krijgen, precies op het moment dat het nodig is. 
Dit is een initiatie maar als het alleen hierbij zou blijven, zou het eigenlijk alleen maar bevestiging krijgen dat al die 
mensen die het al tientallen jaren bespreken, dat ze gelijk hebben.   
Dus het is eigenlijk een fysieke disclosure. Steven Greer spreekt ook over die grote bollen met licht en liefde die er 
is, maar je hoort hem niet spreken over de Annunaki, daar houdt hij zich ver van. En dat is niet erg, helemaal niet 
maar het hoort wel bij elkaar. Op het moment dat je disclosure aankondigt zul je dus ook dienen te vertellen, dat 
die rest er ook is. En dat doet hij niet omdat het lastig is en daarmee ontkracht hij in feite de boodschap van de 
disclosure. 
De echte disclosure bestaat uit dit deel en uit de persoonlijke disclosure. Dus we hoeven niet alleen hier op te 
wachten op mensen die dit al heel lang doen, wij kunnen gewoon zelf disclosure opzoeken, wij kunnen ons zelf 
uitnodigen bij de galactics. 
De boodschap is ook van alle beschavingen, dat we stoppen met hen uit te nodigen bij ons, zij vragen ons of wij 
onszelf willen uitnodigen bij hen. Andersom. Zie je de route? Dan komen ze niet in ons veld, want het is heel heftig 
voor ze is, wij nodigen ons uit, wij komen bij hen. En dat werkt perfect. 
 
Het is heel heftig voor hen omdat ons hologram, waaruit wij zijn opgebouwd, collectief gekoppeld is aan het 
planetaire bewustzijn. En het planetaire bewustzijn wordt op dit moment al sinds een aantal tientallen jaren, 
vooral nu, heel zwaar gebombardeerd door plasmawapens systemen in een baan rondom de aarde. De aarde 
wordt letterlijk gebombardeerd met super geavanceerde wapensystemen waardoor de aardse frequentie in feite 
verkracht wordt. Zo kun je het zien. En daar  zouden zij aan sterven. Ze blijven op dit moment ook het liefst buiten 
de systemen om contact te zoeken. 
Dus wil jij contact hebben met hen en wel jij ze uitnodigen, wees je dan bewust dat je ook heel schoon bent, jezelf  
opgeschoond hebt, gegrond hebt, dat je in de natuur bent, dat je geen issues hebt, dat je niet denkt aan die 
stomme bedrijfsleider op je werk, die zo'n zak is. Op het moment dat je dat denkt komt er een emotie bij en dat is 
een onvoorstelbaar indringende energie voor hen. 
En het komt ook omdat zij ook gekoppeld zitten aan ons metafysisch bewustzijn. Dus niets staat los van elkaar. 
Alles staat letterlijk met elkaar in verbinding en als je bedenkt dat zij onze ouders zijn en ons hebben gecreëerd en 
hun bouwstenen, de DNA van hen in ons zit, is het dus ook logisch dat op het moment dat wij daar niet bewust 
van zijn, dat wij het DNA aan ons ook aan hen toesturen, we beïnvloeden elkaar. Zo simpel kan ik het eigenlijk niet 
uitleggen. Dus stop de afleidingen van alles wat er op dit moment gaande is. Laten we er zelf naar kijken en laten 
we het ufo fenomeen en het buitenaardse en interdimensionale fenomeen ontarmen en omarmen als een 
liefdevolle gebeurtenis, waar onvoorstelbaar vele manipulaties liggen te wachten dat we er over struikelen en als 
we daar naar toe kunnen gaan, de ware situatie is de terugkeer en herstel van onze oorspronkelijke glorie.  Dat is 
waar wij naar toe gaan. 
En het teruggaan in ons aards galactisch besef staat daarin heel erg centraal. 
Ik heb wel eens lezingen gehouden puur en alleen over ufo's en buitenaardse wezens, dat is een spectaculaire 
leuke mening maar brengt niet het diepe besef. Het kan soms heel vermoeiend zijn om daar naar te luisteren, 
maar toch gaat het erom dat buiten het fysieke lichaam om, buiten het mentale om, er met heel veel diepgang 
een proces op gang komt. En jullie zitten hier niet alleen, ik sta hier niet alleen, buiten onze groep om zijn er nu 
ook galactische ondersteuningen naar ons toe, liefdevolle ondersteuning die de processen al voorzichtig activeren 
en in gang brengen. Dat kunnen we wel merken. Of dat nu is of later, dat is bij ieder mens, er wordt niemand 
overgeslagen. 
Simpelweg omdat ieder mens er toe doet. 
Dus samen durven staan voor de verantwoordelijkheid. 
 
Dit is een plaatje, we gaan zo afronden, wat ik nog even mee wil geven is het volgende. 
Ik ging mee naar de binnenkant van de aarde. Dat is driekwart jaar geleden denk ik. Er ontstond een gat in de 
aarde, ik dacht wauw wat een prachtig gat, want ik keek in dat gat vanaf de zijkant en ik zag direct allemaal ringen, 
daarom heb ik dat plaatje er ook even bij gedaan. De binnenkant van dat gat is ongeveer een meter/anderhalve 
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meter groot en aan de binnen kant zaten allemaal ringen. Die ringen waren gewoon een soort kristalringen. En ik 
keek er zo in en ik zie dat bewegen, de aarde, en opeens staat er een man naast mij, mooi in het wit gekleed met 
gouden banden om en hij zegt: “Je mag binnen wel even kijken.” Ik zeg “ja”, ik vond het zo mooi, ik zeg: “ dat wil ik 
wel zien”. 
Ik ga dus in dat gat, ik ga eerst en hij gaat mee. Zijn voeten zitten ongeveer op deze hoogte, dus we zaten wel een 
beetje naast elkaar, het was een fysieke gebeurtenis. We gaan het gat in en terwijl we dat gat ingaan, voel ik dat 
de hele realiteit waar wij nu in zitten, compleet uit mijn bewustzijn wegebt. 
Dus je ervaart dat dus ook daadwerkelijk op zo'n moment, dat dit [ons leven hier] een droomstaat is, een zeer 
gedetailleerde droomstaat. Het bleef aan de oppervlakte zitten en ging zo uit mijn systeem weg en ik was eigenlijk 
alleen nog maar gewoon blanco. En ik ging die aarde in en ik zie al die lagen van die aarde en terwijl ik die lagen 
van de aarde zie, vertelt hij ook aan mij “Er waren al eerder 53 super beschavingen op deze aarde, kijk maar” en 
we gaan honderden meters naar beneden. 
In elke laag, ik kon die lagen lezen, van al die lagen kwamen de frequenties bij mij binnen. Ik zag de beschavingen 
en ik zag de ondergang, ik zag de opkomst, ongelooflijk. Ongelooflijk wat wij allemaal niet weten, wat weer 
terugkomt in onze database. 
En wat er verteld werd: “Jullie zijn de 54ste beschaving in dit hologram en alle ogen zijn op jullie gericht, omdat 
jullie de enigen zijn die het tij kunnen keren. 
En op het moment dat jullie beseffen dat het precies gaat om het moment waarop je vaak wegloopt in het leven 
en je gaat dat moment herkennen, in het dagelijkse leven en ook in het groot, dan kun je elkaar de richting wijzen 
door precies te zeggen “wil je daar niet heen?” even draaien “ik begeleid jou daarheen” dus dat we elkaar leren 
begeleiden.” 
En die 54ste superbeschaving dat is de beschaving die wij nu zijn op dit moment en na deze beschaving houdt dit 
hologram op. Dus dat is deze hele realiteit waarin ook de aanwezige krachten  zijn die negatief van aard zijn, die 
wordt opgeheven, hop, dan keren we terug in ons ectoplastisch lichaam, maar we zullen niet ons superbewustzijn 
zijn en dan zullen we vervolgens vanaf dat punt opnieuw dit spel dragen, alleen dan wel gesloten in een heel groot 
lichaam wat we bijna niet kunnen besturen. 
Het klinkt bijna als een straf maar het is het niet. Er is alles aan gelegen om het gewoon te doen met elkaar, deze 
realiteit naar voren te halen. En ik vind het heel dapper dat jullie hier vanavond zijn. 
Elke lezing is weer anders, een heel ander verhaal, stukken wat ik dan bij de één wel vertel en bij de ander niet. 
Waar het eigenlijk om gaat is dat we respect voor elkaar hebben. Dat we vanuit dat stuk respect verbinding 
kunnen voelen met elkaar en dat we vanuit verbinding ervaren dat dat ook liefde is.  Onvoorwaardelijke liefde 
start bij respect. 
Ik heb heel veel respect voor jullie dat jullie luisteren naar dit verhaal, want in feite sta ik jullie een beetje te 
foppen, ik ga niet zeggen dat het niet waar is, nee, ik sta jullie te foppen want wat ik vertel wordt gedragen in 
codes en vanuit die hartcodes komt de informatie echt binnen. 
Dus je denkt dat je nu een heel verhaal hebt gehoord, wat dus ook zo is, en daar buitenom worden de hologram 
programma's eigenlijk uitgezonden ergens vandaan en dat gaat bij jullie naar binnen en het gaat ook gewoon weer 
weg en laat gewoon iets achter bij jou waar je hologram iets mee kan doen. Dus het is niet een insertie van 
buitenaf, dat gebeurt uit liefde. Dat is eigenlijk waarom we hier vanavond echt zitten. 
Jullie super bedankt voor deze aanwezigheid, ik hoop dat jullie de volgende keer weer aanwezig zijn en zo niet dan 
is het ook goed, tot gauw. 
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